
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-10/2023 

 
 

 

ZÁPISNICA 
zo 46. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 1) 
 
Dátum a čas konania: 14.12.2023, od 13:00 hod. do 15:30 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
2. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
3. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
4. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
5. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
6. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
7. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
8. Jozef Božik, člen SR FNPŠ 
9. Ján Záhončík, člen SR FNPŠ 
10. Ján Pivovarník, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 
 
 - 
 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ 
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ 
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officerka kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 

Ladislav Križan, bývalý predseda SR FNPŠ a riaditeľ Správy telovýchovných a rekreačných zariadení hl. 
mesta Bratislava 
Mgr. Ján Krišanda, štátny tajomník pre šport Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej 
republiky 
Mgr. Michaela Mlynarčíková, riaditeľka kancelárie štátneho tajomníka pre šport Ministerstva školstva, vedy, 
výskumu a športu Slovenskej republiky  
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi, ktorý privítal vzácnych hostí a členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. Na úvod v krátkosti všetkých 
prítomných informoval o dôvode svojej fyzickej neprítomnosti na zasadnutí SR FNPŠ a účasti iba formou 
videohovoru prostredníctvom aplikácie ZOOM. Vzhľadom k uvedenému stavu vedením zasadnutia SR FNPŠ 
poveril člena SR FNPŠ p. Lukáša Piteka, ktorý bude predsedať tomuto zasadnutiu z dôvodu lepšej interakcie 
a komunikácie smerom k členom SR FNPŠ a prítomným hosťom. Následne privítal aj nových členov SR FNPŠ 
pp. Jána Záhončíka a Jána Pivovarníka, s ktorými sa chcel stretnúť osobne, avšak pevne verí, že sa to podarí 
v nasledujúcich dňoch alebo na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ. Vyslovil presvedčenie, že toto zasadnutie SR 
FNPŠ prebehne bez problémov, keďže členov SR FNPŠ čakajú dôležité rozhodnutia, ktoré budú súvisieť 
predovšetkým s pridelením príspevkov v oblasti športovej infraštruktúry národného významu (ďalej len „ŠINV“) 
a avizovaného príspevku na projekt podpory významnej súťaže pre organizátorov Svetového pohára v zjazdovom 
lyžovaní žien v Jasnej. Následne odovzdal slovo predsedajúcemu členovi SR FNPŠ p. Lukášovi Pitekovi. 
 
Predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval za slovo a oficiálne otvoril 46. zasadnutie SR FNPŠ v zmysle 
Rokovacieho poriadku SR FNPŠ. Na úvod privítal štátneho tajomníka pre šport Ministerstva školstva vedy, 
výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVŠ SR“) p. Jána Krišandu, člena SR FNPŠ p. Jozefa Božíka 
vymenovaného na návrh Združenia miest a obcí Slovenska a nových členov SR FNPŠ pp. Jána Pivovarníka a Jána 
Záhončíka oboch vymenovaných na návrh ministra MŠVVŠ SR p. Tomáša Druckera. Na základe počtu členov SR 
FNPŠ prítomných na zasadnutí skonštatoval, že SR FNPŠ je v zmysle článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR 
FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ 
p. Michal Fabian a overením zápisnice koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia 
Ondrejčáková.  
 
Predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek ďalej uviedol, že program k 46. zasadnutiu SR FNPŠ spolu s podkladmi 
bol všetkým členom SR FNPŠ doručený v riadnom termíne, a to sedem dní pred konaním zasadnutia. Následne 
vzhľadom na skutočnosť, že od 15.06.2022 je účinný zákon č. 177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon 
č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) sa v zmysle novelizovaného znenia ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde 
z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako 
zápis zverejňujú na webovom sídle Fondu na podporu športu do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas 
do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho 
časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu zo strany členov 
SR FNPŠ, predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
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Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci tejto časti bodu programu predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal členov SR FNPŠ 
o vyjadrenie alebo predloženie prípadných návrhov na zmenu alebo doplnenie predloženého programu zasadnutia 
SR FNPŠ, ktorý bol riadne zaslaný spolu s pozvánkou sedem dní pred konaním zasadnutia. 
 
Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Informácia od podpredsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Rozpočet Fondu na podporu športu 

a) návrh na zmenu a doplnenie rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2023 
b) prerokovanie nového návrhu rozpočtu Fondu na podporu športu na obdobie rokov 2024 - 2026 

5. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie žiadosti o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy  
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 
b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

7. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 

a) informácia k príprave novelizácie Schémy štátnej pomoci na výstavbu, rekonštrukciu a 
modernizáciu športovej infraštruktúry poskytovanej v Slovenskej republike prostredníctvom 
Fondu na podporu športu č. SA. 105916, 

b) zriadenie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“, 
c) schvaľovanie spôsobu kreovania členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a vyhlásenie 

výberového konania na členov odbornej komisie, 
d) prerokovanie návrhu na zmenu a doplnenie výzvy 

9. Športová infraštruktúra národného významu 
10. Schvaľovanie príspevku na projekt podpory významnej súťaže Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní 

v Jasnej 2024 
11. Schvaľovanie návrhu plánu zasadnutí SR FNPŠ na 1. polrok roka 2024 
12. Rôzne 

 
Nakoľko žiadny člen SR FNPŠ nepredložil návrh na zmenu alebo doplnenie programu, dovolil si sám predložiť 
návrh na úpravu programu zasadnutia, resp. presunutie bodu 9 ŠINV, kde na prijatie uznesenia sa bude vyžadovať 
kvalifikovaná väčšina hlasov všetkých členov SR FNPŠ, a to min. 8 hlasov, ako bod 3 programu a bod 10 
Schvaľovanie príspevku na projekt podpory významnej súťaže Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní v Jasnej 2024, 
ako bod 4 programu. Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému návrhu na úpravu programu zo strany 
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členov SR FNPŠ, predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom návrhu na úpravu 
programu: 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/10/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Informácia od podpredsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
3. Športová infraštruktúra národného významu 
4. Významné súťaže organizované na území Slovenskej republiky 

a) návrh na zmenu a doplnenie rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2023 
b) schvaľovanie príspevku na projekt podpory významnej súťaže Svetový pohár 

v zjazdovom lyžovaní v Jasnej 2024 
5. Kontrola plnenia uznesení 
6. Rozpočet Fondu na podporu športu 

a) prerokovanie nového návrhu rozpočtu Fondu na podporu športu na obdobie rokov 2024 - 
2026 

7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie žiadosti o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy  
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 
b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

9. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 
2022/002 

10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 

a) informácia k príprave novelizácie Schémy štátnej pomoci na výstavbu, rekonštrukciu a 
modernizáciu športovej infraštruktúry poskytovanej v Slovenskej republike 
prostredníctvom Fondu na podporu športu č. SA. 105916, 

b) zriadenie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“, 
c) schvaľovanie spôsobu kreovania členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a 

vyhlásenie výberového konania na členov odbornej komisie, 
d) prerokovanie návrhu na zmenu a doplnenie výzvy 

11. Schvaľovanie návrhu plánu zasadnutí SR FNPŠ na 1. polrok roka 2024 
12. Rôzne 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 

 
Proti: 0 
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Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. INFORMÁCIA OD PODPREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ 
POSLEDNÉHO ZASADNUTIA 
 
Bod programu uviedol predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a v úvode tohto bodu si prisvojil milú povinnosť 
a prizval spoločne s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim na toto zasadnutie už bývalého predsedu SR 
FNPŠ a súčasne riaditeľa Správy telovýchovných a rekreačných zariadení hl. mesta Bratislava p. Ladislava 
Križana. Následne odovzdal slovo štátnemu tajomníkovi pre šport MŠVVŠ SR p. Jánovi Krišandovi, aby zhodnotil 
činnosť Fondu na podporu športu za posledné obdobie a následne pristúpili k formálnemu poďakovaniu bývalému 
predsedovi SR FNPŠ p. Ladislavovi Križanovi za jeho doterajšiu prácu pre Fond na podporu športu. 
 
Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda poďakoval za slovo a uviedol obdobne ako kolegom 
na MŠVVŠ SR, ako sa lúčime so starým rokom a vítame nový rok, tak isto sa lúčime so starým ministerstvom 
a v novom roku privítame nové ministerstvo, čo je podľa jeho slov pozitívny krok. Všetci vedia, že všetci športovci 
túžili po tomto ministerstve, takže konečne budú mať svoju reálnu „strechu“. Informoval všetkých prítomných, že 
z vlastnej iniciatívy, aby sa športovcom neďakovalo iba v časoch, kedy dosiahnu úspechy, tak ako prvý štátny 
tajomník pre šport MŠVVŠ SR usporiada slávnostný obed pre všetkých olympionikov, ktorí sa kvalifikovali 
na nadchádzajúce Olympijské hry v Paríži, ktoré sa uskutočnia v lete 2024. Aj takýmto spôsobom im chce 
poďakovať za ich vzornú reprezentáciu Slovenskej republiky a vyjadriť im úplnú podporu z jeho pozície ako 
štátneho tajomníka pre šport MŠVVŠ SR, a tiež v mene nového ministra avizovaného ministerstva športu 
a cestovného ruchu (ďalej len „MŠCR SR“) p. Dušana Keketiho ml. Uviedol, že budú robiť všetko preto, aby nové 
MŠCR SR zabezpečovalo športovcom, nielen vrcholovým, ale aj talentovanej mládeži, čo najlepšie podmienky 
na reprezentáciu a výkon „pracovnej činnosti“ a mali nerušený priebeh svojej športovej prípravy resp. športovej 
kariéry. Rovnako deklaroval posun v budovaní športovej infraštruktúry a ponímaní podpory vrcholového športu 
a talentovanej mládeže. Informoval, že prichádza k reorganizácii sekcie športu, kde pribudnú nové oddelenia 
(útvary), keďže po jeho nástupe do funkcie štátneho tajomníka pre šport sa väčšinu pracovnej doby venovali 
školskému športu a nikto sa nezaoberal talentovanou mládežou a vrcholovým športom. Z uvedeného dôvodu nová 
sekcia bude delená na ekonomický útvar, odbor prierezových činností, ktorý bude mať na starosti koordináciu 
a spoluprácu so strediskami vrcholového športu a takisto s MŠVVŠ SR. Ďalším novým odborom bude odbor 
vrcholového športu a talentovanej mládeže a odbor vrcholových športových podujatí a športovej infraštruktúry. 
Rovnako by sa malo zriadiť oddelenie s názvom Inštitút športu, ktorý bude mať na starosti spoluprácu 
a spracovanie dát pre ministerstvo financií Slovenskej republiky a Radu pre rozpočtovú zodpovednosť a aj 
pre oblasť cestovného ruchu. Ďalej členov SR FNPŠ informoval, že v rámci legislatívneho plánu sa s určitosťou 
bude predkladať návrh na úpravu a doplnenie zákona o fonde, a tiež zákona č. 440/2015 Z. z. o športe a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o športe“). Pripravovať sa bude aj 
nový zákon o Fonde na podporu cestovného ruchu, ktorý by mal byť totožný so zákonom o fonde. Ocenil, že Fond 
na podporu športu, ktorý zriadili v roku 2019, má svoje opodstatnenie. Činnosť Fondu na podporu športu sledoval 
a plnil svoj účel. Týmto sa poďakoval všetkým, vrátane bývalého predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana 
za vykonanú prácu, keďže Fond na podporu športu bol predvídateľný, čitateľný a transparentný. Pripomienky, ktoré 
dostal, sa budú zapracovávať už s novým vedením Fondu na podporu športu. To nemení nič na veci, že ďakuje 
všetkým aj bývalým členom SR FNPŠ za dobre odvedenú prácu, keďže finančné prostriedky putovali na podporu 
športovej infraštruktúry, čo mal možnosť vidieť, keď bol otvárať viacero ukončených infraštruktúrnych projektov 
podporených Fondom na podporu športu, že sa podmienky športovej infraštruktúry postupne zlepšujú. Úlohou štátu 
a nového odboru MŠCR SR bude stanoviť štátnu politiku a záujem v oblasti organizovania vrcholových športových 
podujatí a takisto v oblasti ŠINV. V prípade, že by mali členovia SR FNPŠ akékoľvek otázky, štátny tajomník 
pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda uviedol, že im na nich rád kedykoľvek odpovie. Následne ešte krátko 
informoval o stave prípravy nového MŠCR SR a uviedol, že predpoklad jeho vzniku je stále od 01.01.2024. Sídlo 
nového MŠCR SR ešte nepoznajú, avšak majú viacero alternatív. Záujem je ho zriadiť blízko nejakej športovej 
infraštruktúry, kde základným fragmentom budú aj dostatočné parkovacie miesta. Na záver sa opäť vrátil 
k spomínanému slávnostnému obedu so slovenskými olympionikmi a uviedol, že chcú si ich uctiť a dať najavo, že 
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majú podporu už teraz, nie len pri dosiahnutí športového úspechu, avšak ako nové ministerstvo potrebujú podporu 
aj od športovcov, že MŠCR SR vzniklo opodstatnene. Uviedol, že nové MŠCR SR nebude veľké, keďže sa iba 
delimitujú sekcie z jednotlivých dotknutých ministerstiev a zamestnanci iba prejdú z jednotlivých sekcií, čo 
nespôsobí nejaké navýšenie finančných prostriedkov.  
 
Predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval štátnemu tajomníkovi pre šport MŠVVŠ SR p. Jánovi 
Krišandovi a využil v rámci tohto bodu programu prítomnosť bývalého predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana, 
aby informoval členov SR FNPŠ ešte pred samotným formálnym odovzdaním poďakovania, že mali spoločne veľmi 
intenzívne stretnutia spolu s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim a  projektovým manažérom pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne povereným riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavom Jenčušom, aby korektne 
nastavili prechod vecí od bývalého predsedu SR FNPŠ. Viedli veľmi konštruktívnu spoluprácu a ctí si to, že to 
spracovali formou preberacieho protokolu, kde sú jednoznačne podpísané veci od začiatku fungovania Fondu 
na podporu športu, ale najmä od prevzatia Fondu na podporu športu predsedom SR FNPŠ p. Ladislavom Križanom 
v septembri 2020. Každú vec si spoločne položkovito prešli, o všetkom sú všetci traja zúčastnení informovaní, 
a teda majú kompletnú informáciu o tom, v akom stave sa Fond na podporu športu nachádza, čo bude aj 
predmetom ďalšieho rokovania. Členov SR FNPŠ oboznámia so stavom jednotlivých infraštruktúrnych výziev, 
ŠINV a významných podujatiach. Kľúčové je, že týmto sa neskončila žiadna etapa, spolupráca pokračuje naďalej. 
Myslí si však, že sa patrí poďakovať bývalému predsedovi SR FNPŠ p. Ladislavovi Križanovi za kooperáciu 
a doterajšiu spoluprácu aj v mene všetkých členov SR FNPŠ. Následne ponúkol bývalému predsedovi SR FNPŠ 
p. Ladislavovi Križanovi priestor na prípadné vyjadrenie.  
 
Bývalý predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za slovo a vyjadril poďakovanie za pozvanie na toto 
zasadnutie SR FNPŠ. Podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi Asványimu poprial skoré uzdravenie a uviedol, že si 
pamätá, keď sa dňa 02.09.2020 stal predsedom SR FNPŠ a prvé stretnutie SR FNPŠ mali takto prezenčne, pričom 
následne sa 9 mesiacov vídavali až do júna 2021 iba online prostredníctvom videohovorov, čiže ľudia, ktorí sa 
fyzicky nikdy nevideli mali robiť zásadné a ťažké rozhodnutia. Aj týmto spôsobom by teda chcel veľmi pekne 
všetkým poďakovať. Na prvom stretnutí so štátnym tajomníkom pre šport MŠVVŠ SR p. Jánom Krišandom 
deklaroval, že veľmi veľkou témou je súdržnosť slovenskej spoločnosti a slovenského športu. Veľmi si váži 
a poďakoval všetkým, ktorí sú tu v rámci SR FNPŠ, i keď sa mnohí vymenili, že počas tohto obdobia od septembra 
2020 drvivú väčšinu rozhodnutí urobili spoločne. Potreba zlepšiť slovenský šport nepočká na dokonalých ľudí 
a dokonalé rozhodnutia. Mnohé rozhodnutia boli ťažké a takmer všetky, ktoré sa týkali finančných prostriedkov 
a ich poskytnutia urobili členovia SR FNPŠ jednohlasne. Už v tom čase deklaroval, že si veľmi váži takúto možnosť 
a chce poďakovať nie len orgánom Fondu na podporu športu, ale aj kancelárii FNPŠ, pretože vo veľmi úzkom 
kruhu sprocesovali úžasné veci. Vo veľmi ťažkej dobe, kde po dlhú dobu pracovali v núdzovom stave, pri inštitúcii, 
ktorá iba začínala. Od momentu, keď ho predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter 
Dedík informoval o tomto rozhodnutí, tak robil všetko preto, aby zachoval kultúru odovzdania moci a poskytol 
všetky informácie a súčinnosť, čomu je už približne tri týždne. Opäť deklaroval, že podľa jeho názoru to, čo nás 
všetkých spája je láska k športu, aj keď všetci sme rôzni ľudia, tá podmieňovala schopnosť komunikácie, 
spolupráce a jednotného hlasovania, a že to vytrvá. Na záver uviedol, že ak ho ktokoľvek osloví so žiadosťou 
o spoluprácu, keďže mu záleží na kontinuite, jeho telefónne číslo sa nemení. Uviedol, že drží veľmi palce, aby sa 
pokračovalo v nastolenom trende a v prípade avizovaných nových vecí, ktoré aktuálne Fond na podporu športu 
čakajú, nové MŠCR SR a rozšírenia účelu podpory Fondu na podporu športu, ste zvládli. Následne poďakoval 
za túto možnosť a uviedol, že si bude dlho pamätať toto obdobie. Rozlúčil sa so všetkými prítomnými a opustil 
rokovaciu miestnosť. 
 
Následne zasadnutie SR FNPŠ pokračovalo ďalej a v rámci tohto bodu programu projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš požiadal právnika kancelárie 
FNPŠ p. Michala Fabiana, aby ešte v rámci tohto bodu programu krátko informoval prítomných členov SR FNPŠ 
o liste Ministerstva spravodlivosti Slovenskej republiky (ďalej len „MS SR“) so žiadosťou o poskytnutie súčinnosti 
k súdnemu konaniu o zaplatenie 5.000.000,- EUR s prísl. vo veci žaloby o zaplatenie primeranej náhrady podľa čl. 
20 ods. 4 Ústavy SR podanej žalobcom PREMIUM FIT, s.r.o. so sídlom Einsteinova 18, Bratislava 851 01 
Slovenská republika, IČO: 35 817 721 zapísanej v OR SR Mestského súdu Bratislava III, Odd. Sro., Vložka č.: 
24671/B prevádzkujúcej sieť fitnes centier GOLEM voči Slovenskej republike (ďalej len „žiadosť o súčinnosť“).  
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Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian v krátkosti zhrnul informáciu ohľadom obsahu uvedenej žiadosti 
o súčinnosť s tým, že Fond na podporu športu obdržal predmetnú žiadosť od MS SR za účelom podania bližších 
informácií a overení tvrdení žalobcu, ktoré uvádza v podanej žalobe, a ktorou sa domáha náhrady škody vo výške 
5 mil. EUR spôsobenej mu štátom počas núdzového stavu. Podľa návrhu žaloby štát neposkytol žalobcovi 
dostatočnú pomoc počas trvania núdzového stavu, kedy museli byť všetky prevádzky a športoviská zatvorené, čím 
bola obmedzená jeho činnosť. Na záver právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian uviedol, že všetky dokumenty 
k predloženej žiadosti o súčinnosť spolu s prílohami a odpoveďou kancelárie FNPŠ boli členom SR FNPŠ 
predložené v rámci podkladov k tomuto bodu programu zasadnutia. Kancelária FNPŠ poskytla súčinnosť MS SR 
v požadovanej lehote a všetky podklady, ktoré sa týkali dotknutého subjektu. Subjekt získal mimoriadnu podporu 
podľa § 20a zákona o fonde v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej pomoci pre podniky 
prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 vyhlásenej Fondom na podporu športu dňa 29.04.2022 (ďalej 
len „výzva č. 2022/001“). 
 
Člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek k tomu doplnil, že dotknutý subjekt dostal maximálnu možnú podporu akú mohli 
dostať, na ktorú sa MS SR dopytovalo práve Fondu na podporu športu. Na uvedené reagoval právnik kancelárie 
FNPŠ p. Michal Fabian a súhlasil, pričom doplnil, že MS SR chcelo vedieť podrobnejšie informácie o poskytnutej 
mimoriadnej podpore zo strany Fondu na podporu športu, na ktorú sa žalobca v žalobe odvolával.  
 
Slovo si následne vzal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a v krátkosti zhrnul aj pre nových členov SR FNPŠ, že v danom prípade išlo 
o informovanie MS SR o poskytnutí mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2022/001 pre dotknutý subjekt 
PREMIUM FIT, s.r.o.  
 
Na uvedené sa člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek ešte dopytoval na lehotu na odpoveď, a či už odpoveď na žiadosť 
o súčinnosť bola poskytnutá MS SR. Na uvedené opäť reagoval právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian 
a uviedol, že odpoveď už bola MS SR odoslaná v stanovenej lehote prostredníctvom elektronickej schránky 
a členovia SR FNPŠ majú celé znenie odpovede k dispozícií na vedomie v rámci podkladov k tomuto bodu 
zasadnutia.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od podpredsedu správnej rady 
Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne.
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3. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU 
 
Predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo projektovému 
manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi 
Jenčušovi ako spracovateľovi materiálu, ktorý predniesol členom SR FNPŠ všeobecnú informáciu o stave vývoja 
projektov ŠINV. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš uviedol, že do programu ŠINV bolo schválených 10 projektov a ich tabuľkový prehľad je 
súčasťou podkladov k zasadnutiu. V materiáli uvádza stručný prehľad o stave jednotlivých projektov aj plánoch 
ďalšieho postupu. 

1. Prestavba MKP na Národné olympijské centrum (TEHO Košice) – príspevok 8.340.148,06 €  
Zmluva so žiadateľom bola podpísaná a prostriedky časť I. boli zaslané vo výške 3.147.000,- €. Túto výšku 
prostriedkov žiadateľ preinvestuje do 31.12.2023 a teda ich bude možné vyúčtovať pre účely uznesenia 
vlády. 

2. Športové centrum UNIZA (Žilinská univerzita) – príspevok 4.999.999,- €  
Projekt je v priebehu realizácie. Zmluva predpokladala preinvestovanie všetkých poskytnutých 
prostriedkov do 31.12.2023. Podľa aktualizovaných informácií budú pravdepodobne preinvestované 
všetky finančné prostriedky, ktoré bude možné vyúčtovať pre účely uznesenia vlády. Napriek tomuto 
odhadu, aby sme predišli problémom plánujeme uzatvoriť dodatok k zmluve, ktorým sa pre práce 
v maximálnom na objeme 499.999,- € predĺži termín realizácie projektu do 31.3.2024. 

3. Výstavba štadióna Futbal Tatran Aréna v Prešove (Futbal Tatran Aréna, s.r.o.) – príspevok 
4.828.236,96 €  
Projekt je v priebehu realizácie. Zmluva predpokladala preinvestovanie všetkých poskytnutých 
prostriedkov do 31.12.2023. Podľa aktualizovaných informácií dodávateľ formálne odstúpil od zmluvy, 
ale žiadateľ predpokladá opätovnú dohodu a pokračovanie výstavby. Aktuálny predpoklad čerpania 
k 31.12. 2023 je vo výške 2.752.610,47 €, čo bude možné vyúčtovať pre účely uznesenia vlády. 
V projekte došlo k prácam naviac, ktoré finančne kryje žiadateľ. Pre účely maximálneho vyúčtovania 
prostriedkov z uznesenia vlády však navrhujeme formálne z naše strany akceptovať zmenu rozpočtu, 
aby uvedené náklady naviac bolo možné vyúčtovať fondu. K navýšeniu poskytnutej pomoci tým nedôjde, 
zmeny len umožní vyúčtovať už realizované práce fondu (a zo strany fondu MŠVVaŠ). Túto zmenu 
predkladáme správnej rade na rokovanie. Zmenu odporúčame schváliť. Na základe uvedených faktov 
pristúpime k podpisu dodatku, ktorým sa predĺži termín realizácie projektu a upraví rozpočet projektu. 

4. Obnova kritickej infraštruktúry Zimného štadióna Ondreja Nepelu (Hlavné mesto Bratislava) – 
príspevok 983.350,- €  
Pre neukončené VO je projekt zmluvne rozdelený na 2 časti, zmluva na časť I. v objeme 282.555,37 € 
bola zaslaná žiadateľovi na odsúhlasenie. Žiadateľ predpokladá v roku 2023 čerpanie 282.555,37 €, 
ktoré bude možné vyúčtovať pre potreby uznesenia vlády a v roku 2024 čerpanie 700.794,63 €. 

5. Modernizácia plavárne Pasienky (Hlavné mesto Bratislava) – príspevok 981.015,18 €  
Pre neukončené VO je projekt zmluvne rozdelený na 2 časti, zmluva na časť I. v objeme 868.863,18 € 
bola zaslaná žiadateľovi na podpis. Žiadateľ predpokladá v roku 2023 čerpanie približne 823.000,- €, 
ktoré bude možné vyúčtovať pre potreby uznesenia vlády a v roku 2024 čerpanie zvyšných približne 
381.000,- €. 

6. Výstavby viacúčelovej športovej haly – univerzitné športové centrum pri EUBA (Ekonomická 
univerzita) – príspevok 970.000,- €  
Projekt je v priebehu realizácie. Zmluva predpokladala preinvestovanie všetkých poskytnutých 
prostriedkov do 31.12.2023 a podľa aktualizovaných informácií budú prostriedky preinvestované a 
uhradené do konca roka 2023. Bude ich možné vyúčtovať pre účely uznesenia vlády. 

7. Rekonštrukcia NTC po 20. rokoch (Národné tenisové centrum, a.s.) – príspevok 807.650,40 €  
Projekt je v priebehu realizácie. Zmluva predpokladala preinvestovanie všetkých poskytnutých 
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prostriedkov do 31.12.2023 a podľa aktualizovaných informácií budú prostriedky preinvestované a 
uhradené do konca roka 2023. Bude ich možné vyúčtovať pre účely uznesenia vlády. 

8. Modernizácia NBC Osrblie (Slovenský zväz biatlonu) – príspevok 615.442,44 €  
Projekt je v priebehu realizácie. Zmluva predpokladala preinvestovanie všetkých poskytnutých 
prostriedkov do 31.12.2023 a podľa aktualizovaných informácií sú prostriedky preinvestované a 
uhradené do konca roka 2023. Bude ich možné vyúčtovať pre účely uznesenia vlády. 

9. Obnova a modernizácia Steel arény so zameraním na optimalizáciu prevádzky z hľadiska spotreby 
energie a médií (Košická aréna) – príspevok 5.000.000,- €  
Na projekte budeme aktívne pracovať od januára. Prvým krokom bude príprava žiadosti na posúdenie 
projektu z hľadiska štátnej pomoci. 

10. Výstavba multifunkčnej športovej haly (ARÉNA DSZ a.s.) – príspevok 5.000.000,- €  
Na projekte momentálne nepracujeme. Projekt nemá vyjasnené zdroje financovania a preto nemôže byť 
posudzovaný z hľadiska štátnej pomoci. 

 
Vyššie uvedené projekty, ktoré evidujeme ako živé projekty v programe infraštruktúry národného významu boli 
vybraté na financovanie z uznesenia vlády SR. Celkový objem príspevkov na vyššie uvedené projekty je 
32.525.842,- € a celková disponibilná alokácia prostriedkov z uznesenia vlády je 32.700.000,- € (zostáva teda 
alokovať ešte 174.158,- €). 
 
Na projekt „Obnova a modernizácia Steel arény so zameraním na optimalizáciu prevádzky z hľadiska spotreby 
energie a médií“ je alokovaných 5 mil. €. Príspevok bol schválený uznesením SR 8/6/23 na zasadnutí SR 24.8.2023 
s tým, že projekt bude realizovaný v roku 2024. Projekt je pripravený na realizáciu (obstarávania sú ukončené) 
a v priebehu januára bude podaná žiadosť na posúdenie projektu z hľadiska štátnej pomoci. 
 
Projekt „Výstavba multifunkčnej športovej haly“ v Dunajskej Strede nebol zatiaľ správnou radou schválený 
vzhľadom k faktu, že nie je definitívne uzatvorený model financovania výstavby a tak nie je možné pokračovať v 
ďalších krokoch. Preto neočakávame, že v roku 2024 dôjde k čerpaniu týchto prostriedkov a z prostriedkov 
určených na ŠINV teda zostáva k dispozícii 5.174.158,- €. 
 
Vzhľadom k tomuto faktu predkladáme správnej rade na schválenie ďalšie dva projekty, ktoré navrhujeme zaradiť 
do programu infraštruktúry národného významu. Ide o projekty: 
 

11. Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín (AS Trenčín) – príspevok 1.000.000,- € 
 

12. Rekonštrukcia hracej plochy MŠK Žilina (MŠK Žilina) – príspevok 999.999,- € 
 
V oboch prípadoch žiadatelia predložili svoje žiadosti v auguste 2023 a boli predložené na rokovanie 42. zasadnutia 
správnej rady fondu, ktoré sa konalo 24.8.2023. Správna rada ich svojim uznesením č. 8/6/2023 vzala na vedomie. 
Po rokovaniach so žiadateľmi, preložili žiadatelia aktualizované žiadosti, ktoré sa obmedzujú na rekonštrukcie 
hracích plôch, ktoré sú nevyhnutné pre organizáciu ME U21 vo futbale. 
 
Tieto projekty spĺňajú kritéria ako infraštruktúra národného významu, je ich nevyhnutné realizovať kvôli uvedenému 
šampionátu a sú pripravené na realizáciu v priebehu roka 2024. Preto ich odporúčame zaradiť do programu 
športovej infraštruktúry národného významu a odporúčame schváliť príspevok pre AS Trenčín, a.s. 
na projekt „Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín“ vo výške 1.000.000,- € s tým, že zmluva o príspevku 
bude uzatvorená po formálnej kontrole žiadosti a všetkých zákonných náležitostí a kladnom vyjadrení 
Protimonopolného úradu Slovenskej republiky (ďalej len „PMÚ SR“) z hľadiska súladu s pravidlami poskytovania 
štátnej pomoci a odporúčame schváliť príspevok pre MŠK Žilina, a.s. na projekt „Rekonštrukcia hracej 
plochy MŠK Žilina“ vo výške 999.999,- € s tým, že zmluva o príspevku bude uzatvorená po formálnej kontrole 
žiadosti a všetkých zákonných náležitostí a kladnom vyjadrení PMÚ SR z hľadiska súladu s pravidlami 
poskytovania štátnej pomoci. 
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K dotknutým projektom sa vyjadril aj predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a doplnil, že posledné dva projekty 
sú súbežne s Futbal Tatran Arénou posledné dva projekty závislé od infraštruktúrnych záležitostí súvisiacich 
s organizáciou Majstrovstiev Európy vo futbale hráčov do 21 rokov v roku 2025 (ďalej len „ME U21 2025“). V tomto 
je zrejmé, že Slovenskému futbalovému zväzu (ďalej len „SFZ“) bola udelená organizácia tohto významného 
podujatia od UEFA. Ide o najväčšie podujatie svojho druhu na Slovensku a ako hovorí, bola by to premárnená 
príležitosť, keby na to nemáme pripravenú športovú infraštruktúru. Všetkých 8 štadiónov prvýkrát za účasti 16 
družstiev musí mať prírodný trávnatý povrch, ide o nariadenie UEFA a je to nevyhnutné na uskutočnenie ME U21 
2025. SFZ túto iniciatívu pripravovalo už dlhšie, keď schvaľovali Smernicu pre infraštruktúru štadiónov, kde výkonný 
výbor SFZ uložil klubom najvyššej súťaže od súťažného ročníka 2024/25 povinnosť mať hlavnú hraciu plochu 
s prírodným trávnikom, pričom do konca roku 2023 musia predložiť zmluvy s dodávateľmi. Z uvedeného dôvodu to 
je súčasťou programu tohto zasadnutia SR FNPŠ a z miesta člena SR FNPŠ zastupujúceho SFZ požiadal 
o podporu týchto dvoch projektov vzhľadom k tomu, že na schválenie uznesenia o poskytnutí príspevku sa 
vyžaduje min. 8 hlasov všetkých členov SR FNPŠ. 
 
Následne opäť odovzdal slovo projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi a informoval prítomných o ešte jednom projekte ŠINV, a to 
 
Projekt 2020/001-069 Mesto Lučenec: Krytá plaváreň Lučenec 
 
Projekt výstavby krytej plavárne v Lučenci bol pôvodne projektom vo výzve č. 2020/001 tzv. INFRA 1. Uznesením 
správnej rady bol v roku 2023 zaradený do programu infraštruktúry národného významu a so žiadateľom bol v tomto 
zmysle uzatvorený dodatok. Ten okrem iného na návrh žiadateľa upravil podmienku výzvy predložiť k termínu 
ukončenia projektov z INFRA 1, teda k 31.12.2023 právoplatné kolaudačné rozhodnutie a nahradil ju predložením 
obdobného dokumentu – právoplatným rozhodnutím o povolení skúšobnej prevádzky. 
 
 
Následne projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš pokračoval a členom SR FNPŠ predniesol vyúčtovanie finančných prostriedkov poskytnutých 
uznesením vlády SR na podporu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie ŠINV: 
 
Vyúčtovanie prostriedkov z uznesenia vlády 
 
Ako sme uviedli vyššie Fond na podporu športu má aktuálne k dispozícii 32.700.000,- € na budovanie ŠINV. 
Celkovo uznesenie vlády hovorilo o 34.700.000,- z čoho 2 mil. bolo potrebné vyúčtovať do 31.12.2022. Pretože 
čerpanie prostriedkov nemalo dostatočné tempo a hrozilo prepadnutie prostriedkov, bolo v roku 2023 uznesenie 
vlády zmenené v tom zmysle, že až 10.000.000,- € z týchto prostriedkov je možné využiť aj na bežnú infraštruktúru. 
 
Tabuľka nižšie ukazuje čerpanie a plán vyúčtovania prostriedkov z uznesenia vlády. Ukazuje, že v roku 2022 sme 
riadne vyúčtovali 2.010.165,11 € a ku koncu roku 2023 plánujeme kumulatívne vyúčtovať 27.510.287,37 € čo 
je o 189.712,63 € menej ako je nevyhnutné, aby žiadne prostriedky neprepadli. Čiastočne plánujeme vyúčtovať 
infraštruktúru národného významu vo výške 16.578.103,42 € a čiastočne bežnú infraštruktúru vo výške 
8.922.018,84 €. 
 
V tabuľke sú odhady čerpania k 31.12.2023 pričom za rizikové (možné krátenie) považujeme položku Futbal Tatran 
Arény. Z projektov z výziev, ktoré chceme vyúčtovať ako kapitálové výdaje sú rizikové položky za 2.252.663,43 
€, celkovo (vrátane čast i FTA Prešov) teda hrozí vrátenie prostriedkov až do výšky 3.120.236 €. Ide o 6 
projektov, z ktorých 3 mali nedostatky vo vyúčtovaní a nie je možné presne odhadnúť, či dodajú všetko správne 
tak, aby projekty bolo možné vyúčtovať. Ďalšie tri projekty neodpovedali na výzvu na vyúčtovanie do konca roka 
2023, kontaktujeme ich naďalej. Priebežný stav monitorujeme, informácie v tabuľke sú aktuálne k 12.12.2023. 
 
Na vyúčtovanie prostriedkov, ako kapitálových výdajov v súlade s upraveným uznesením vlády bude potrebné 
preúčtovanie doteraz realizovaných platieb vo výzvach INFRA 1, 2 a 3 z bežných výdajov na kapitálové. 
Preto navrhujeme, aby správna rada schválila návrh kancelárie na spôsob vyúčtovania kapitálových výdajov 
tak ako je uvedený v priloženej tabuľke a kancelária zabezpečila všetky administratívne kroky k takémuto 
vyúčtovaniu. 
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Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš uviedol, že aktuálne v predloženej tabuľke je uvedený predpoklad na vrátenie približne sumy vo výške 
200.000 EUR, ak ich nebudeme vedieť vyúčtovať. Celé riziko situácie spočíva na tom, že ak sa podarí všetko 
zrealizovať včas, tak sa nebudú musieť vracať žiadne finančné prostriedky. Ak sa to však nepodarí, tak sa môže 
horná hranica vyšplhať až k 3 mil. EUR, ktoré sa nám nepodarí vyúčtovať. Aktuálne je takýto stav, a preto ho chcel 
iba odprezentovať. Stále teda hrozí, že Fond na podporu športu bude musieť vracať finančné prostriedky, a to 
z dôvodu historických okolností. Na základe uvedeného bol predložený návrh uznesenia, ktorým kancelária FNPŠ 
odporúča schváliť predložený návrh na vyúčtovanie finančných prostriedkov. Na záver odprezentovaného 
materiálu k vyúčtovaniu prostriedkov z uznesenia vlády SR požiadal prípadne o doplnenie aj predsedu DR FNPŠ 
a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka, ktorý monitoruje celý proces ohľadom účelovo 
určených finančných prostriedkov poskytnutých z uznesenia vlády SR. Ten uviedol, že súhlasí s predloženým 
návrhom a po aktualizovaní uznesenia vlády SR bola snaha urobiť maximum pre čerpanie finančných prostriedkov. 
Napriek tomu sa opýtal, či v rámci balíka vo výške 10 mil. EUR nie je možné ešte niektoré položky preklasifikovať, 
a či ide o maximum možného preklasifikovania. Na uvedené reagoval projektový manažér pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, že naposledy sa pracovalo s modelom, 
kde budú projekty za každú infraštruktúrnu výzvu vo výške do 3 mil. EUR. S kolegami s kancelárie FNPŠ si to 
spoločne prechádzali a bol to skôr potenciál koľko by to mohlo byť, nie však realita. V danej veci išli naozaj do hĺbky 
tohto procesu, koľko naozaj vedia vyúčtovať a dospeli k tomu, že sú to práve tieto uvedené platby v maximálnej 
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možnej miere. Následne doplnil, že projekt Futbal Tatran Arény, kde je stále neisté použitie finančných prostriedkov 
vo výške 2 mil. EUR, nám celý proces trochu narúša a necháva v neistote, že budú nakoniec chýbať.  
 
Slovo si vzal opäť predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a krátko informoval o pracovnom stretnutí 
so zástupcami Futbal Tatran Arény, ktoré sa uskutočnilo minulý týždeň za prítomnosti predsedu DR FNPŠ 
a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka, štátneho tajomníka pre šport MŠVVŠ SR p. 
Jána Krišandu, podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho, projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
a dočasne povereného riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša a primátora mesta Prešov, kde k tomu 
konštruktívne pristúpili a chceli nájsť spoločné riešenie. K vzájomnej dohode nakoniec došlo v priebehu utorka 
a podľa jeho informácií sa už práce na projekte opäť rozbehli. Bola tam adresnosť toho akým spôsobom efektívne 
využiť tieto finančné prostriedky. Následne ho doplnil projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne 
poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a priblížil prítomným členom SR FNPŠ ako postupujú 
stavebné práce v rámci predložených podkladov. Na záver uviedol, že celý proces monitoruje a bude ich urgovať. 
 
V rámci tohto bodu o slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Jozef Božik a vyjadril sa k projektu „Rekonštrukcia hracej 
plochy AS Trenčín (AS Trenčín)“ pričom uviedol, že v utorok sa zúčastnil výjazdového rokovania vlády SR 
v Trenčíne, ktorej sa zúčastnil aj primátor Trenčína p. Richard Rybníček a spomínal požiadavku smerom 
k premiérovi SR vo vzťahu k futbalovým ihriskám. Jeho otázka smerovala k tomu, či tento projekt je to, o čom 
diskutovali na výjazdovom rokovaní vlády SR ohľadom umelej trávy v Trenčíne. Na uvedené zareagoval 
predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že predložený projekt podpory sa týka výmeny umelej trávy 
za prírodný trávnik spolu so súvisiacou technológiou na futbalovom štadióne AS Trenčín, kde predpokladaná 
hodnota projektu je približne 1,2 mil. EUR, kde spoluúčasť žiadateľa z vlastných zdrojov by mala byť 200-tisíc EUR.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a opýtal sa vo vzťahu k týmto projektom na projekt 
„Rekonštrukcia hracej plochy MŠK Žilina“ (MŠK Žilina), či je ich rozpočet obdobný ako v prípade Trenčína. 
Na uvedené odpovedal predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že rokovania sa viedli za účasti 
zástupcov Fondu na podporu športu a oboch žiadateľov. Obaja žiadatelia rátajú s rozpočtom približne 1,2 mil. EUR, 
avšak výsledná suma bude záležať od rôznych faktorov. Podľa jeho informácií by sa malo jednať o rovnakého 
dodávateľa trávnatého povrchu a technológie, a preto sa dajú predpokladať obdobné rozpočty na projekty.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023.  
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV 
„Výstavba štadióna FUTBAL TATRAN ARÉNA v Prešove“ schváleného uznesením č. 11/4/2023 SR FNPŠ 
zo dňa 08.06.2023 doručenú prijímateľom FUTBAL TATRAN ARÉNA, s.r.o. dňa 13.12.2023 a rozhodla, že 
žiadosť schvaľuje. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu na základe uznesenia č. 8/6/2023 SR FNPŠ bod 8 zo dňa 
24.08.2023 a aktualizovanej žiadosti o príspevok na projekt podpory športu podľa § 15a zákona o fonde 
predloženej žiadateľom AS Trenčín, a.s dňa 11.12.2023 

a) rozhodla o zaradení projektu „Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín“ do zoznamu projektov 
športovej infraštruktúry národného významu,  

b) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Rekonštrukcia hracej plochy 
AS Trenčín“ ako športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 1.000.000,- EUR 
podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde, 
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c) poveruje podpredsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 
po formálnej kontrole predloženej žiadosti, všetkých potrebných podkladov a stanoviska 
Protimonopolného úradu SR k splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc. 

 
4. Správna rada Fondu na podporu športu na základe uznesenia č. 8/6/2023 SR FNPŠ bod 7 zo dňa 
24.08.2023 a aktualizovanej žiadosti o príspevok na projekt podpory športu podľa § 15a zákona o fonde 
predloženej žiadateľom MŠK Žilina, a.s. predloženej dňa 27.11.2023 

a) rozhodla o zaradení projektu „Rekonštrukcia hracej plochy MŠK Žilina“ do zoznamu projektov 
športovej infraštruktúry národného významu,  

b) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Rekonštrukcia hracej plochy 
MŠK Žilina“ ako športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 999.999,- EUR 
podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde, 

c) poveruje podpredsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 
po formálnej kontrole predloženej žiadosti, všetkých potrebných podkladov a stanoviska 
Protimonopolného úradu SR k splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc. 

 
5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh na spôsob preúčtovania doteraz realizovaných 
platieb v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ (výzva 
č. 2020/001, výzva č. 2021/004 a výzva č. 2022/002) z bežných výdajov na kapitálové výdaje v zmysle 
predloženého plánu čerpania kapitálových výdavkov za obdobie rokov 2022 – 2024 a poveruje kanceláriu 
FNPŠ zabezpečením všetkých potrebných administratívnych krokov k realizácii predloženého návrhu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 

4. VÝZNAMNÉ SÚŤAŽE ORGANIZOVANÉ NA ÚZEMÍ SLOVENSKEJ REPUBLIKY A) NÁVRH NA ZMENU 
A DOPLNENIE ROZPOČTU FONDU NA PODPORU ŠPORTU NA ROK 2023 B) SCHVAĽOVANIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY VÝZNAMNEJ SÚŤAŽE SVETOVÝ POHÁR V ZJAZDOVOM LYŽOVANÍ V JASNEJ 
2024 
 
Bod programu uviedol predsedajúcu člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi a media 
officerke kancelárie FNPŠ p. Lucii Antolovej, aby informovali o aktuálnom stave predloženej žiadosti o príspevok 
na projekt podpory významnej súťaže Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní v Jasnej 2024 (ďalej len „SP Jasná 
2024“).  
 
Slovo si najskôr vzal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a na úvod poskytol všeobecnú informáciu o predloženej žiadosti a projekte významnej 
súťaže SP Jasná 2024 všetkým prítomným a najmä novým členom SR FNPŠ. Fond na podporu športu v rámci 
svojej činnosti prvýkrát pristupuje k podpore významnej súťaže, ktorá bola predložená relatívne na poslednú chvíľu. 
Následne opísal procesný postup predkladania žiadosti o príspevok na projekt podpory významnej súťaže, kde 
žiadateľ požadoval príspevok vo výške 900-tisíc EUR. Už od septembra 2023 sa SR FNPŠ zaoberala niekoľkokrát 
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predloženou žiadosťou a jednom zasadnutí SR FNPŠ vyhodnotila, že nemala všetky podklady k predloženej 
žiadosti. Po doplnení boli podklady predložené aj v rámci materiálov k tomuto bodu rokovania členom SR FNPŠ. 
V rámci procesu sme hľadali racionálny prístup ako tieto projekty analyzovať a vyhodnotiť, avšak vzhľadom 
na doteraz absentujúcu metodiku a krátky časový rámec, ktorý mala kancelária FNPŠ k dispozícii, sa zhodli 
na návrhu podieľať sa podpore projektu vo výške max. Do 20 % z celkovej výšky predloženého rozpočtu projektu 
SR Jasná 2024. V tejto veci komunikácia prebiehala aj so žiadateľom ako Fond na podporu športu uvažuje a najmä 
vo vzťahu k výške podpory. Na uvedené krátko zareagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že FIS pridelil organizáciu SP Jasná 2024 ZSL v máji 2024, avšak trvalo 
nejakú dobu pokiaľ spracovali a predložili návrh rozpočtu podujatia. Následne prebiehali rokovania medzi 
jednotlivými stranami, kde MŠVVŠ SR komunikovalo aj so Slovenským olympijským a športovým výborom (ďalej 
len „SOŠV“), keďže ide o vec, ktorá si do budúcna vyžaduje nastaviť systém podpory a ten systém sa veľmi ťažko 
hľadá z dôvodu, že takéto významné podujatia majú rôzne súkromné zdroje financovania, iný počet účastníkov, 
inú dĺžku trvania a pod. Veľmi náročné je to celé zovšeobecniť, a preto sa MŠVVŠ SR v tomto snažilo nájsť nejakú 
zhodu s SOŠV ako posudzovať takéto významné súťaže, čo sa nakoniec aj podarilo. Nepodarilo sa však 
z legislatívnych a časových dôvodov vypracovať k tomu právne záväzný dokument a keďže medzičasom žiadateľ 
aktualizoval rozpočet, MŠVVaŠ SR predložilo v súlade so zákonom o Fonde na podporu športu návrh podpory 
podujatia Fondu na podporu športu.  
 
Následne predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek odovzdal slovo media officerke kancelárie FNPŠ p. Lucii 
Antolovej, ako spracovateľovi materiálu, ktorá prítomným členom SR FNPŠ uviedla, že všetko dôležité už 
v podstate zaznelo a ak by mali ďalšie otázky k materiálom k tomuto bodu rokovania je pripravená im odpovedať. 
Následne v krátkosti priblížila, že súčasťou podkladov je aj pomerne detailná informácia k predmetnému podujatiu, 
ktorú mali členovia SR FNPŠ k dispozícii pred zasadnutím. 
 
VÝCHODISKOVÁ POZÍCIA POHĽADOM ZSL:  
 
„Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní je najvyššia súťaž alpského lyžovania a spoločne s olympijskými hrami je 
považovaný za najprestížnejšiu súťaž alpského lyžovania. V Jasnej sa uskutoční 6. a 7. kolo technických disciplín 
(slalom a obrovský slalom). Formou prestížneho podujatia za prítomnosti OH víťazky a majsterky sveta P. Vlhovej 
má za cieľ priblížiť, prezentovať a inšpirovať deti a mládež v druhom najpopulárnejšom športe na Slovensku. 
Zároveň ŠO v lyžovaní získajú nové poznatky z prostredia top lyžovania.  
 
Preteky sa konajú 20.01.2024 a 21.01.2024, ale súčasťou podujatia je oficiálny tréning v piatok 19.01.2024 
a rezervný deň v pondelok 22.01.2024. Z toho vyplýva, že plná preteková pohotovosť je nie 2 dni, ale 4 dni. Počas 
oficiálneho tréningu musí organizátor zabezpečiť všetky záležitosti bezpečnosti a priebehu ako keby boli riadne 
preteky. Zároveň je potrebné uvedomiť si, že pod pojmom trať rozumiem v skutočnosti 2 trate. Rozjazdová 
a preteková, kedy rozjazdová musí mať identickú podložku ako preteková a takisto musí byť nasieťovaná.    
  
Plná organizačná pohotovosť začína 7 dní pred prvým pretekovým dňom a je určená výsledkom inšpekcie FIS 
Snow&Race control, ktorá definitívne potvrdí pripravenosť trate, organizátora a infraštruktúry (FIS WC Rules). 
To jest, v čase Raceday -7 musí byť všetko na mieste a funkčné (trať, osieťovanie, časomiera, obslužná 
infraštruktúra, ubytovanie, catering, pracovná sila, TV infraštruktúra). Z toho vyplýva, že pracovná sila to všetko 
musí pripraviť a odskúšať do dátumu Raceday-7, tj. do 12.01.2024. Organizační a admin pracovníci sú v stredisku 
full time cca 2 týždne pre podujatím a cca 3-5 dní po podujatí (cca 20-21 dní celkom). Admin pracovníci ostávajú 
vo funkcii až do administratívno-zmluvného vysporiadania podujatia, tj. sú zazmluvnení do februára 2024 
pre potreby podujatia. Zároveň je potrebné vedieť, že skupiny pracovníkov pre prípravu a správu trate pracujú aj 
v noci, tj 2-smenný režim, z toho dôvodu sú počty osôb násobné. Mnohé iné krajiny z toho dôvodu používajú 
národnú armádu (SUI,ITA,GER).   
  
Pre lepšiu predstavu o komplexite organizačnej štruktúry je súčasťou podkladov k zasadnutiu organigram OV. 
Kostru OV tvorí 9 pracovných komisií, ktoré majú svoju subštruktúru ako ukazuje obrázok v prílohe. 
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ROZPOČET PROJEKTU: 
 

 
 
• Partnerské zdroje a zdroje z predaja mediálnych práv 1,15 mil. eur 
• Príspevok majiteľa lyžiarskeho strediska Jasná   1,0 mil. eur 
• Inštitúcie verejnej správy a cestovného ruchu   0,65 mil. eur 
• Slovakia Travel       (0,5 mil. eur) 
• Oblastná organizácia cestovného ruchu Žilina   (0,1 mil. eur) 
• Žilinský samosprávny kraj     (0,050 mil. eur) 
• Fond na podporu športu      0,9 mil. eur 
 
Prostriedky z Fondu na podporu športu plánujeme použiť na vybrané položky 
v nasledovnom členení: 
Ubytovanie (zahraniční športovci a ich sprievodné osoby)    60.000 eur 
Ubytovanie (administratívni a organizační pracovníci)    60.000 eur 
Športovo-technické zabezpečenie (prenájom zariadení, náčinia, náradia)  70.000 eur 
Športovo-technické zabezpečenie (povinne dodaný spotrebný materiál)  400.000 eur 
Komunikácia (dáta, GSM, pošta)       190.000 eur 
Osobné náklady (administratívni a organizační pracovníci)    120.000 eur 
 
DETAILNEJŠIA ŠPECIFIKÁCIA ROZPOČTU 
POISTENIE:  
ZSL: Ide o tri poistné zmluvy:  

1. poistenie zodpovednosti organizátora za spôsobené škody – pravidlo FIS WC Rules určuje povinnosť NŠZ 
minimálnu výšku poistnej sumy 3 mil. CHF na jednu poistnú udalosť,   

2. poistenie zapožičaného materiálu od certifikovanej spoločnosti, ktorý bude použitý pri výstavbe a príprave 
trate (technický materiál, prístroje, digitálna technika, športový materiál a pod...)   
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3. poistenie rizika strát na nákladoch v prípade zrušenia podujatia v prípade vyššej moci – predbežná cenová 
ponuka 70-80.000 eur     

4. Spolu v sume 150 000€   
 
OSOBNÉ NÁKLADY 
ZSL: Organizácia zamestná cca 700 osôb po dobu 20-21 dní na prípravu, prevádzku a demontáž technickej a 
infraštruktúrnej výstavby (traťový personál v dvojzmennej prevádzke), výstavby a demontáže TV veží, organizácie 
dopravy a parkovania, montáže a demontáže elektroinštalácie, detto traťových sietí a bezpečnostných prvkov, 
dočasných kancelárií, výstavba koridorov cieľového priestoru, priestorov pre dočasné presscentrum a TV štúdio a 
pod...). Napríklad, len pre splnenie zákonných záležitosti pre organizáciu masových podujatí je v našom prípade 
potrebných 214 osôb prítomných počas doby konania podujatia.  
   
KOMUNIKÁCIA 

1. technické zabezpečenie výroby signálu (inštalácia pre 24 kamier) a samotná výroba signálu pre 30 krajín 
podľa pravidiel FIS (zabezpečenie kvality v 5ich rôznych signáloch) – cca 247.000 eur  

2. vybudovanie internetovej a vysielacej infraštruktúry – cca 70.000 eur   
3. vybudovanie, technické zabezpečenie a prevádzka Media press centra – cca 30.000 eur  

 
UBYTOVANIE 
ZSL: Terajšia trhová suma v danom termíne  v regióne Jasná je na úrovni 300€/osoba/noc. Pravidlá FIS WC Rules 
určujú Organizátorovi povinnosť úhrady ubytovania a stravy pre športovcov a ich realizačný tím v presne určených 
kvótach. Osoby realizačného tímu nad rámec kvót môžu byť účtované maximálne do výšky 120 CHF/osoba/noc. 
Rozdiel medzi touto cenou a cenou ubytovania hotelu musí organizátor doplatiť.  Identické pravidlo platí pre 
servisný personál výrobcov športovej výstroje, ktorí sprevádzajú jednotlivé tímy (továrenskí pracovníci). Kontext 
spolufinancovania TMR je nereálny, nakoľko TMR vlastní malé percento ubytovacej kapacity.  
   
UBYTOVANIE ADMINISTRATÍVNO-ORGANIZAČNÝCH PRACOVNÍKOV: 
ZSL: Nasadenie cca 250 pracovníkov je v rozsahu 20 dní, čo tvorí cca 3200-3600 osobodni. Ubytovanie je 
predbežne dohodnuté v cene 50 eur/noc. Jedná sa o osoby regrutované z celého Slovenska, ČR, Poľska 
a z Bulharska. To nie sú nejakí miestni občania, čo idú po práci domov do L. Mikuláša.   
 
NÁKLADY 2023 
ZSL: Primárne prvotné náklady čiastočne povstanú už v roku 2023 za výrobu a projektovanie TV veží, 
rozhodcovských stanovíšť, prípravných prác pre výstavbu tribún, ubytovacie a osobné náklady často 
organizačného personálu a prenájom technicko-organizačného materiálu, prenájmu dopravných prostriedkov a 
dopravy a podobne. 
 
Kancelária Fondu na podporu športu má za nasledovné: 
 
Významné súťaže s komerčným potenciálom podporiť do výšky 20 percent - čo pri predloženom rozpočte podujatia 
vo výške 3 828 780 eur predstavuje sumu do 765 756 eur.  
 
Takáto výška príspevku zároveň reflektuje maximálne rozpočtové možnosti fondu v kontexte ďalšej potenciálnej 
podpory významných súťaží v rokoch 2024 a 2025. 
 
Kancelária súčasne odporúča spolufinancovať položky spĺňajúce požiadavky oprávnených výdavkov, t.j. výdavky, 
ktoré sú nevyhnutné a zároveň preukázateľne viazané na usporiadanie podujatia, rovnako ako výdavky nevyhnutné 
a preukázateľne viazané na jeho športovo-technické zabezpečenie.  
 
V kontexte vyššie uvedeného kancelária odporúča spolufinancovať nasledovné položky v súlade s predloženým 
rozpočtom podľa organizačnej štruktúry: 

- preteky  
- infraštruktúra 
- IT facility 

Detail položiek rozpočtu tvorí prílohu podkladov k tomuto bodu zasadnutia. 
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Vzhľadom na finančné možnosti Fondu na podporu športu kancelária FNPŠ ďalej odporúča zabezpečiť, aby bol 
príspevok fondu ponížený o prípadné výnosy z podujatia. 
 
Kancelária FNPŠ si zároveň pri poskytnutí príspevku na podporu významného podujatia dovoľuje poukázať 
na § 15b ods. 3 zákona o fonde, v zmysle ktorého Fond na podporu športu zabezpečuje poskytnutie príspevku 
v súlade s pravidlami poskytovania štátnej pomoci do 60 dní odo dňa schválenia SR FNPŠ a z uvedeného dôvodu 
odporúča SR FNPŠ zaujať stanovisko k pravidlám štátnej pomoci. 
 
Následne projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš doplnil, že v zmluve o príspevku bude ustanovenie, že v prípade prebytku alebo nedočerpania 
rozpočtu sa príspevok Fondu na podporu športu zníži, čo je nastaveným štandardom aj v rámci MŠVVŠ SR a aj 
v prípade Fondu na podporu športu. Zároveň pripomenul, že predložený návrh uznesení predpokladá aj zmenu 
rozpočtu Fondu na podporu športu, nakoľko na tento rok Fond na podporu športu nemal vyčlenené finančné 
prostriedky na podporu významných podujatí v rámci schváleného rozpočtu. 
 
V rámci tohto bodu o slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a uviedol, že nepochybuje o významnosti 
predmetného podujatia, ale ako spomínal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš toto podujatie má veľký komerčný potenciál nielen pre ZSL, ale aj 
pre TMR ako vlastníka lyžiarskeho strediska v Jasnej. Po preštudovaní štruktúry príjmov v rámci predloženého 
rozpočtu k žiadosti o príspevku na projekt, ktorý tvoril podklady k zasadnutiu, tak v celkovom rozpočte 3,8 mil. EUR 
je 1 mil. EUR príspevok majiteľa lyžiarskeho strediska Jasná. Reálne ide o príjem, ktorý predstavuje príjem zo 
vstupného na toto významné športové podujatie. Rovnako uviedol, že príspevok Fondu na podporu športu nie je 
jediným verejným zdrojom, ktorý sa použije na toto podujatie, keďže 650-tisíc EUR je poskytnutých z iných 
verejných zdrojov, čiže ak sa to porovná so Záhrebom, ktorý uvádza žiadateľ ako príklad podpory vo výške 1 mil. 
EUR tak, ak by príspevok Fondu na podporu športu ostal vo výške 10 % zo zdrojov tak sme asi na tej istej úrovni 
ako v prípade Záhrebu, čiže si dovolí uviesť, že navrhovaná výška príspevku 766.000 EUR je pre organizátora 
tohto významného podujatia veľmi nadštandardne nastavená a príspevok na projekt podpory významnej súťaže 
by mohol byť aj v nižšej výške napr. 10 % z celkového rozpočtu podujatia. Nakoľko absentujú pravidlá financovania 
a výpočtu príspevku na podporu významných podujatí Fondom na podporu športu, tak predložil návrh na doplnenie 
uznesenia, aby SR FNPŠ poverila kanceláriu FNPŠ vypracovaním kritérií na podporu takýchto významných 
podujatí.  
 
Na uvedené krátko reagoval projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a doplnil, že kancelária FNPŠ sa k tejto potrebe vypracovania kritérií na 
podporu významných súťaží hlási a je naším záujmom, aby takáto metodika na poskytnutie príspevku vznikla. 
Aktuálny stav v kancelárii FNPŠ je 10 zamestnancov a minulý rok sa kancelária FNPŠ mala posilniť o ďalších 
kolegov, avšak namiesto plánovaných 4-5 ľudí bol prijatý iba 1 nový kolega. Kancelária FNPŠ je dosť vyťažená už 
aktuálne, a preto do budúcna sa urobí maximum, ak bude na to príležitosť, aby sa to podarilo naštartovať.  
 
O slovo požiadal aj štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda a uviedol, že aj novovznikajúce MŠCR 
SR bude mať takýto odbor na usporadúvanie vrcholových športových podujatí a budovanie športovej infraštruktúry, 
kde sa zadá určitá štátna politika v spolupráci SOŠV a ostatnými významnými partnermi. Musia sa prijať nejaké 
špecifiká a parametre na podporu týchto podujatí, čiže na novom MŠCR SR sa s týmto počíta, samozrejme v úzkej 
kooperácii všetkých zúčastnených. Na záver sa krátko vyjadril aj k predloženému návrhu výšky podpory významnej 
súťaže SP Jasná 2024 a uviedol, že výška podpory tejto významnej súťaže bola predrokovaná a stotožňuje sa s 
ňou.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč a uviedol, že po preštudovaní materiálov k tomuto bodu rokovania 
má otázku k rozpočtu podujatia, ktorá sa týka príjmov. Opýtal sa na účastnícky poplatok jednotlivých pretekárov 
SP Jasná 2024, či všetky náklady pretekárov hradí organizátor významného podujatia, nakoľko takúto položku 
v rozpočte nevidel. Na uvedené reagovala media officerka kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová a uviedla, že v rámci 
podkladov k tomuto bodu ako informácia k SP Jasná 2024 pre členov SR FNPŠ bolo uvedené, že organizátor má 
povinnosť zabezpečiť na náklady organizátora do určitej výšky a počtu ľudí v tíme pretekára niektoré náležitosti 
ako ubytovanie, strava atď. V prípade vyššieho počtu ľudí si už hradia náklady jednotlivé tímy samostatne.  
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Slovo si vzal aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a uviedol, že napr. zdravotne znevýhodnený parahokejisti, keď idú 
na majstrovstvá sveta, tak tí si platia za každého športovca približne 750 EUR účastnícky poplatok.  
 
Následne si slovo vzal predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a zhrnul, že vníma odlišný návrh na výšku 
podpory významného podujatia SP Jasná 2024 predloženú zo strany člena SR FNPŠ p. Ivana Gregušku a rovnako 
bude dôležitá procesná stránka veci ako bude Fond na podporu športu ďalej pristupovať k otázke podpory 
významných súťaží. Metodika už bola nejako spracovaná interne, že sa vytvorí pracovná skupina. K návrhu termínu 
na vypracovanie kritérií kanceláriou FNPŠ uviedol, že predložený návrh akceptuje. Na uvedené krátko reagovala 
aj media officerka kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová a aj pre nových členov SR FNPŠ uviedla, že takáto pracovná 
skupina už technicky bola SR FNPŠ vytvorená a rovnako tak aj snaha nastaviť v krátkom čase pravidlá na 
poskytnutie príspevku, avšak nebolo to dotiahnuté do konca. Slovo si opäť vzal predsedajúci člen SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek a uviedol, že toto bude úlohou Fondu na podporu športu na najbližšie obdobie, keďže je zrejmá 
časová tieseň v prípade organizácie SP Jasná 2024, avšak je priestor na podporu tohto projektu. Do budúcna bude 
musieť mať Fond na podporu športu vypracovaný rámec a pracovná skupina bude za tým účelom fungovať, aby 
sa našla filozofia ako sa budú podporovať významné súťaže.  
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať najskôr o návrhu na doplnenie predmetného uznesenia predloženého priamo 
na zasadnutí zo strany člena SR FNPŠ p. Ivana Gregušku. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/10/2023 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu ukladá kancelárii FNPŠ v súčinnosti so zriadenou pracovnou 

skupinou vypracovať návrh kritérií na poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej súťaže 

podľa § 15b zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov, vrátane 

spôsobu určenia výšky príspevku a predložiť ich na zasadnutie SR FNPŠ v mesiaci apríl 2024. 

 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 
Následne nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/10/2023 
 



 19 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie rozpočtu Fondu 
na podporu športu na rok 2023. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe návrhu Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 
Slovenskej republiky zo dňa 13.09.2023 schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej 
súťaže Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní v Jasnej 2024 v maximálnej výške 766.000 EUR podľa § 15b 
zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej 
žiadosti. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 1 (Greguška) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek po tomto bode programu vyhlásil krátku prestávku z dôvodu 
uskutočnenia plánovanej tlačovej konferencie k prijatiu rozhodnutia SR FNPŠ o poskytnutí príspevku na projekt 
podpory významnej súťaže SP Jasná 2024. Po jej ukončení budú členovia SR FNPŠ ďalej pokračovať v rokovaní 
v zmysle schváleného programu zasadnutia.  
 
Po tomto bode programu rokovania opustil zasadnutie člen SR FNPŠ p. Jozef Božik z dôvodu 
neodkladaných pracovných povinností, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných 
na zasadnutí. 
 
 
5. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi, aby vykonal kontrolu uznesení. Kontrole plnenia uznesení podliehali všetky uznesenia 
prijaté na zasadnutiach SR FNPŠ, a to uznesenie č. 6/9/2022 SR FNPŠ zo dňa 08.12.2022 v časti legislatívny plán 
a uznesenie č. 12/4/2022 SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 08.06.2023, ktorého úloha stále trvá. Hlavným dôvodom 
zaradenia predmetného bodu do programu je nesplnenie nasledovných uznesení správnej rady: 
 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 
splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 
uznesenia 

Uznesenie č. 6/9/2022 SR 
FNPŠ zo dňa 08.12.2022 
v časti legislatívny plán 

G. Asványi T: 31.12.2023 T: 30.09.2024 

Uznesenie č. 12/4/2023 
SR FNPŠ zo dňa 
08.06.2023 v bode 2 

G. Asványi T: neurčený T: stále trvá 

 
Nesplnenie termínu uznesenia č. 6/9/2022 SR FNPŠ zo dňa 08.12.2022 v časti legislatívny plán bolo z časových 
a personálnych dôvodov, kedy sa kancelária FNPŠ zaoberala v rámci svojej činnosti množstvom iných prioritných 
úloh, a tiež z dôvodu, že do dnešného dňa nebol prijatý nový návrh Štatútu Fondu na podporu športu, z ktorého 
obsahu by následne legislatívne úlohy mali vychádzať a korešpondovať. A aj vzhľadom na uvedené, že nie je 
zrejmé, kedy by k sfinalizovaniu a prijatiu nového návrhu Štatútu Fondu na podporu športu mohlo dôjsť, navrhuje 
kancelária FNPŠ odložiť termín úlohy do 30.09.2024. 
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O nesplnení termínu uznesenia č. 12/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 08.06.2023 v bode 2, kde bol zaviazaný vtedajší 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, aby dal vypracovať spolu s právnym oddelením kancelárie FNPŠ právnu 
analýzu ohľadom možného porušenia ustanovenia § 10a zákona o fonde s prihliadnutím na prijaté uznesenie 
č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023, boli členovia SR FNPŠ informovaní na poslednom zasadnutí SR FNPŠ 
dňa 09.11.2023 s tým, že sa predmetná úloha pravdepodobne posunie dopredu v súvislosti s avizovaným novým 
návrhom na zmenu a doplnenie zákona o fonde a dôvetkom, že do konca kalendárneho roka sa Fond na podporu 
športu musí venovať prioritnejším úlohám, a to najmä projektom ŠINV a použitiu účelovo určených finančných 
prostriedkov poskytnutých Fondu na podporu športu v zmysle uznesenia vlády Slovenskej republiky. 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje v prípade uznesenia č. 6/9/2022 zo dňa 08.12.2022 

v časti legislatívny plán úpravu termínu splnenia uznesenia do 30.09.2024. 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
6. ROZPOČET FONDU NA PODPORU ŠPORTU A) PREROKOVANIE NOVÉHO NÁVRHU ROZPOČTU FONDU 
NA PODPORU ŠPORTU NA OBDOBIE ROKOV 2024 - 2026 
 
Bod programu uviedol predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a slovo odovzdal projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý 
na úvod uviedol, že konečne po všetkých peripetiách bol poverený vedením kancelárie FNPŠ dňa 04.12.2023. 
Dovtedy sa nepripravoval žiaden rozpočet na budúci rok 2024. Dodal, že vzhľadom na personálne možnosti 
kancelárie FNPŠ sa prioritne venovali vyčerpaniu maximálneho množstva finančných prostriedkov poskytnutých 
v rámci uznesenia vlády Slovenskej republiky, ktorých možnosť čerpania končí 31.12.2023. Podľa toho, či najbližšie 
zasadnutie SR FNPŠ bude v januári alebo februári 2024, informoval, že sa kancelária FNPŠ pokúsi na prvé riadne 
zasadnutie SR FNPŠ v roku 2024 predložiť nový návrh rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024, a to aj 
prevádzkový rozpočet aj rozpočet na použitie finančných prostriedkov. Zároveň ozrejmil, že hoci sú avizované 
zmeny spočívajúce v navýšení finančných prostriedkov pre Fond na podporu športu, zatiaľ bude kancelária FNPŠ 
pracovať s verziou ako doposiaľ, a teda s 20 mil. EUR. Po prípadnej zmene zákona o fonde a prijatí štátneho 
rozpočtu, budeme pripravení na to, predložiť návrh na doplnenie. Následne prezentoval prítomným prehľad, ako 
Fond na podporu športu čerpal ku dňu 30.11.2023. Pristavil sa najmä pri prevádzkovom rozpočte, pričom uviedol, 
že mali naplánovaný rozpočet v celkovej výške skoro 1.050.000 EUR, čo zákon o fonde umožňuje, že na činnosť 
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kancelárie FNPŠ môžeme využiť 5 % z príspevku a cca 46.000 EUR, ktoré pochádzali z administratívnych 
poplatkov za spracovanie žiadostí v rámci jednotlivých infraštruktúrnych výziev. Aktuálne Fond na podporu športu 
čerpá v tejto oblasti na 66,62 %, čo súvisí s tým, že pôvodný plán Fondu na podporu športu bolo prijať 4 – 5 nových 
ľudí, niečo nakúpiť, absolvovať nejaké školenia a 90 % z toho sa neuskutočnilo. Kancelária FNPŠ ide v jednom 
kole, avšak verí, že to budúci rok dobehneme. 
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Transfery Rok 2023

Ekonomická klasifikácia 

Účtovná 

klasifikácia

Suma 

projektov v 

EUR

Suma 

projektov v 

EUR

640

Bežné transfery - Podpora významných 

súťaží 691 0,00 0,00

640 Bežné transfery - COVID 691 3 250 644,20 3 250 644,20 100,00%

640 Bežné transfery - INFRA 691 48 692 297,80 26 471 262,53 54,36%

720 Kapitálové transfery - ŠINV 691 25 700 000,00 14 522 915,16 56,51%

Spolu 77 642 942,00 44 244 821,89 56,98%

* FZ , žiadosť o dotáciu na ME do 21r. 

** Nevyčerpaný zostatok Zmluvy 0622/2021 - vrátenie poskytovateľovi

2023 čerpanie
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Slova sa ujal predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a zhrnul, že komunikácia o štátnom rozpočte je veľmi 
intenzívna, existujú ústne prísľuby o navýšení rozpočtu Fondu na podporu športu na 50 mil. EUR, avšak bez zmeny 
zákona o fonde je číslo, s ktorým aktuálne môže Fond na podporu športu pracovať, najmenej 20 mil. EUR. V čase, 
najbližšieho riadneho zasadnutia SR FNPŠ, už nám bude známe aj schválenie štátneho rozpočtu na úrovni 

Príjmy Rok 2023

Ekonomická klasifikácia 

Účtovná 

klasifikácia 

Suma v EUR Suma v EUR

300 Bežné transfery prispevok zo ŠR 691 20 000 000,00 20 000 000,00 100,00%

320 Kapitalové granty 691 0,00

220 Poplatky 602 50 000,00 81 334,40 162,67%

453 Zostatok prostr.z predch.rokov 384 66 139 442,00 66 128 395,55 99,98%

Spolu 86 189 442,00 86 209 729,95 100,02%

2023 čerpanie

Výdavky Rok 2023

Ekonomická klasifikácia 

Účtovná 

klasifikácia Suma v EUR Suma v EUR

610 Mzdy platy ,služobné príjmy ... 521 300 000,00 226 506,18 75,50%

621 Poistné a príspevok do VsZP 524 24 596,00 18 906,05 76,87%

623

Poistné a príspevok do ostatných 

zdravot.poisťovní 524 24 596,00 24 227,98 98,50%

625 Poistné a príspevok do SP 524 120 808,00 109 319,21 90,49%

631 Cestovné náhrady - správna rada 512 60 000,00 266,34 0,44%

631 Cestovné náhrady - kontrola na mieste 512 6 000,00 0,00%

632003 Poštové služby 1 154,05

632004 Komunikačná infraštruktúra 73,05

632005 Telekomunikačné služby 3 059,90

633001 interiérové vybavenie 501 4 800,00 52,20 1,09%

633002 Výpočtová technika 501 4 000,00 308,64 7,72%

633003 Telekomunikačná technika 2 422,09

633006 Všeobecný materiál 501 53 393,00 1 181,62 2,21%

633013 Software a licencie 518 3 000,00 7 636,78 254,56%

633016 Reperezentačné 4 672,39

634001 Palivo, mazivá, oleje, špeciálne kvapaliny 518 5 000,00 1 393,36 27,87%

634002 Servis, údržba, opravy a výdavky s tým spojené 39,00

634005 Karty, známky, poplatky 2,00

635006 Nájomné za nájom 518 57 440,00 0,00%

636001 Nájomné za nájom budov, objektov alebo ich častí 42 217,94

636002 Prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení, techniky 245,76

636004 Operatívny lízing 518 18 000,00 16 156,80 89,76%

637001 Vzdelávanie zamestnancov 518 7 500,00 2 023,00 26,97%

637003 Propagácia, reklama ,inzercia 518 10 000,00 0,00%

637004 Všeobecné služby 518 27 500,00 7 287,20 26,50%

637005 Špeciálne služby 518 12 000,00 720,00 6,00%

637012 Poplatky a odvody 210,32

637014 Stravovanie 527 9 000,00 8 753,87 97,27%

637016 SF 527 3 000,00 0,00%

637027

*Odmeny zamestnancov 

mimopracovného pomeru 521 271 867,00 217 958,75 80,17%

637035 Dane 398,84

637036 Repre 513 2 000,00 0,00%

711003 Nákup  SW 13 15 000,00 0,00%

713002 Nákup výpočtovej techniky 22 7 000,00 0,00%

SPOLU 1 046 500,00 697 193,32 66,62%

* Správna rada 135 003,75

Dozorná rada 33 022,50

Kancelária DoPč 54 640,75

Komisia/komisie 49 200,00

Čerpanie k 11/2023
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Národnej rady Slovenskej republiky. Ako ďalej podotkol, bola komunikovaná informácia z politickej strany, ktorá má 
pod gesciou šport, že v roku 2024 by sa rozpočet Fondu na podporu športu mal navýšiť o 30 mil. EUR, takže v tom 
čase na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ vo februári, resp. podľa schváleného návrhu zasadnutí SR FNPŠ 
na 1. polrok roka 2024 v bode programu číslo 11, tak bude bodom programu aj schvaľovanie návrhu rozpočtu 
Fondu na  podporu športu, samozrejme pri rešpektovaní procesného postupu s predchádzajúcim prerokovaním 
a obdržaním stanoviska DR FNPŠ.  
 
Vzhľadom k tomu, že nebol predložený žiaden návrh rozpočtu Fondu na podporu športu na obdobie rokov 2024 – 
2026, tak sa po krátkej diskusii prítomní členovia SR FNPŠ zhodli a navrhli upraviť predložený návrh znenia 
uznesenia, ktoré korešpondovalo prezentovaným informáciám. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave čerpania 
rozpočtu Fondu na podporu športu v roku 2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
7. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY Č. 2020/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ŽIADOSTI 
O VYDANIE SÚHLASU SO ZVERENÍM PROJEKTU DO SPRÁVY 
 
Bod programu uviedol predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že súčasťou podkladov k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry  č. 2020/001 (ďalej len „výzva 
č. 2020/001) ku dňu 07.12.2023, predložená žiadosť o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy a jedna 
informácia vyžadujúca si osobitnú pozornosť SR FNPŠ. Ďalej informovala nových členov SR FNPŠ aké informácie 
bývajú súčasťou priečinka k jednotlivým výzvam. Aktuálny stav schválených projektov je nasledovný: 
 

Schválené 104 24 113 849,58 € 

Zrušené projekty 12 2 699 619,10 € 

Znížený príspevok dodatkom 49 1 889 275,07 € 

ŠINV 2 1 823 829,00 € 
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Ušetrené prostriedky  6 412 723,17 € 

 
 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2020/001: 
 
Posledná informácia pre SR FNPŠ:  Ku dňu 02.11.2023 bolo celkom vyplatených spolu 16 067 964,10 € 
pre 85 prijímateľov, z toho 66 projektov bolo finančne ukončených.  
 
 
Vyúčtovanie tranží medzi 03.11.2023 do 07.12.2023 
 
Prostredníctvom systému fnps.egrant a následne poštou boli doručené ďalšie priebežné a konečné vyúčtovania. 
 
Vyplatené tranže 
 
Prvá tranža  - 2 úhrady spolu vo výške 74 710,55 €, z toho:  

Prijímateľ Suma 

Košický samosprávny kraj 42 580,55 € 

Obec Bešeňová 32 130,00 € 

CELKOM 74 710,55 € 

 
Druhá tranža  - 6 úhrad  vo výške  418 708,71 €, z toho: 

Prijímateľ Suma 

Občianske združenie ŠK Odema 32 190,00 € 

Obec Liptovská Teplička 229 715,10 € 

Obec Veľké Leváre 18 840,81 € 
Košický samosprávny kraj 42 580,55 € 

Obec Bešeňová 32 130,00 € 

Obec Raslavice 63 252,25 € 

  

CELKOM 418 708,71 € 

 
Tretia tranža – 4 úhrady  spolu vo výške  127 631,28 €, z toho: 

Prijímateľ Suma 

Mesto Rajec 16 592,63 € 

Obec Raslavice   63 252,25 

Obec IŽA 15 596,40 € 

Občianske združenie ŠK Odema 
 

32 190,00 € 

CELKOM 127 631,28 € 

 
Štvrtá tranža – 2 úhrady spolu  vo výške  48 643,45 €, z toho: 

Prijímateľ Suma 

Obec Habovka  38 365,30 € 

 Mesto Spišské Vlachy 
 

10 278,15 € 

CELKOM 48 643,45 € 

 
Od 03.11.2023 do 07.12.2023 bolo vyplatených spolu  669 693,99 € na všetky tranže. 
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Ku dňu 07.12.2023 bolo celkom vyplatených spolu 16 737 658,09 € pre 87 prijímateľov, z toho 68 projektov 
bolo finančne ukončených. Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže 
u ďalších prijímateľov. 
 
Ďalej koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková informovala členov 
SR FNPŠ o projektoch, ktoré si vyžadujú ich osobitnú pozornosť. 

 

41 Mesto Spišské Vlachy 

Dňa 29.11.2023 bola kancelárii FNPŠ doručená požiadavka prijímateľa Mesto Spišské Vlachy na zaradenie 
projektu č. 41 Atletický ovál Spišské Vlachy do majetku školy, v ktorej areáli sa projekt nachádza. Prijímateľ je 
zriaďovateľom predmetnej školy a vlastníkom celého majetku školy. 

Kancelária FNPŠ nemá voči požiadavke výhrady, za predpokladu, že budú dodržané podmienky Zmluvy 
o príspevku na projekt podpory športu č. Z-2020/001-41. 

 

118 Mesto Lipany 

Prijímateľ Mesto Lipany ako jediný z 87 prijímateľov príspevku v rámci výzvy do termínu 07.12.2023 nezačal proces 
vyúčtovania príspevku, pričom jeho povinnosťou v zmysle Zmluvy o príspevku na projekt podpory športu č. Z-
2020/001-118 (ďalej len „zmluva”) je vyčerpať príspevok najneskôr do dátumu 31.12.2023 vrátene a celý projekt 
vyúčtovať najneskôr do dátumu 31.01.2024 vrátane. 

Vzhľadom na časovú náročnosť procesu vyúčtovania (na 4 tranže) je nepravdepodobné, že prijímateľ stihne 
vyčerpať príspevok v zmysle zmluvy. 

Vzhľadom k uvedenému, v prípade, že žiadateľ nestihne predložiť priebežné vyúčtovanie pre poskytnutie príspevku 
v takom termíne, aby mu bolo možné poskytnúť príspevok do 31.12.2023 vrátane, kancelária FNPŠ navrhuje, aby 
prijímateľovi zvyšok príspevku nebol poskytnutý.  

Názov projektu: Lipany - výmena umelej trávy 

Schválený príspevok: 87 682,66 EUR 

 

Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga doplnil informáciu, že v deň konania zasadnutia SR FNPŠ 
sa s ním prijímateľ Mesto Lipany telefonicky skontaktoval s tým, že v ten deň predložia vyúčtovanie a najneskôr 
na druhý deň pošlú žiadosť o uvoľnenie prvej tranže príspevku. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal 
Noga podotkol však, že bude nasledovať opäť proces, kedy budú kontrolovať predložené vyúčtovanie a poskytovať 
ako prvú časť príspevku, ktorého použitie bude musieť prijímateľ následne v ďalšom priebežnom vyúčtovaní 
preukázať a ak to nebude možné stihnúť tento rok ani skontrolovať, je tu veľké riziko, že v zmysle ustanovení 
zmluvy o príspevku budú musieť prijímateľ vracať celý príspevok, resp. im už nebude poskytnutý, takže informoval, 
že budeme sa snažiť robiť v kancelárii FNPŠ všetko, aby sme stihli aspoň nejakú časť tohto príspevku vyčerpať 
a prijímateľ stihol aj vyúčtovať. Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie p. Silvia Ondrejčáková 
doplnila, že dve kolegyne, ktoré kontrolujú vyúčtovania, pracujú na plné obrátky, okrem tejto výzvy č. 2020/001, 
kontrolujú aj vyúčtovania výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 a prijímatelia začali 
s vyúčtovaním aj výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a je toho ozaj dosť veľa 
a robí sa všetko, čo je v silách kancelárie FNPŠ. 
 

Predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek v nadväznosti na uvedené podotkol, že členovia SR FNPŠ 
vnímajú tú zaslúžilú činnosť kancelárie FNPŠ bez akýchkoľvek okolkov a cenia si to. Pozastavil sa ešte 
pri prijímateľovi Mesto Spišské Vlachy a má za to, že tam je to zrejmé. Návrh kancelárie FNPŠ, aby sa to 

schválilo s tým predpokladom, aby naplnili podmienky zmluvy. K prijímateľovi Mesto Lipany uviedol, že aj 

s projektovým manažérom kancelárie FNPŠ p. Michalom Nogom aj s prijímateľom je v intenzívnej 
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komunikácii. Oni sú si vedomí toho, že už to nie je v hodine dvanástej, ale už odbíja polnoc a to z dôvodov 

na ich strane. Aj keď vyvinú maximálne úsilie, nevyhnú sa minimálne tomu, že minimálne zvyšok príspevku 

im nebude poskytnutý a tým, že to ide v štyroch tranžiach, má za to, že hľadať výnimky tu nie je možné. 
Rovnako tak si myslí, že kancelária FNPŠ robí v tomto smere maximum preto, aby pomohla prijímateľovi. Keď 
budú adresní, budú vedieť predložiť všetky potrebné doklady, je to na ich šikovnosti, či stihnú prvú alebo aj 
druhú tranžu, my nič iné nemôžeme urobiť ako aktuálne vziať na vedomie tento stav. 

 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o vydanie súhlasu so zverením projektu 
do správy v rámci žiadosti č. 41 (mesto Spišské Vlachy) predložených v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 

 
8. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN 
V PROJEKTOCH NA ZÁKLADE ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých projektov podporených 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva č. 2021/004“) 
ku dňu 07.12.2023 a zároveň uviedla, že v rámci tejto výzvy bola doručená jedna žiadosť o zmenové konanie 
od prijímateľa. Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov je nasledovný:  
 

Schválené 90 31 758 689,54 € 



 28 

z toho ŠINV 2 2 388 786,80 € 

Zrušené projekty 5 2 344 011,00 € 

Znížený príspevok po VO 30 1 374 981,85 € 

Znížený príspevok po dodatku 9 267 901,41 € 

Ušetrené prostriedky  6 375 681,06 € 

 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková informovala prítomných 
členov SR FNPŠ aj o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2021/004. 
V termíne od 03.11.2023 do 07.12.2023 nebola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená žiadna suma, 
na 2. platbu – zvyšnú časť z príspevku bola vyplatená  suma vo výške 79 905,63 € pre 4 prijímateľov: 
 

Prijímateľ Suma 

FC ŠTK 1914 ŠAMORÍN, a.s. – 2.platba 18 938,51 € 

Obec Solčany - 2.platba 13 084,12 € 

Mesto Tornaľa - 2.platba 20 610,80 € 

DAC ARÉNA, a.s. - 2.platba 27 272,20 € 

  

CELKOM 79 905,63 € 

 
Celkovo bolo v termíne ku dňu 07.12.2023 na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 
18 032 992,07 € pre 80 prijímateľov (už nepočítame s vrátenými finančnými prostriedkami od CZT 
Ružomberok s.r.o.), na 2.platbu - zvyšná časť príspevku bola celkom uhradená suma vo výške 1 532 
893,27 Eur. 
 
Celkovo bola v termíne ku dňu 07.12.2023 pre 80 prijímateľov poskytnutá suma vo výške  19 565 479,17 Eur 
(po odpočítaní vrátenej sumy vo výške 406,17 Eur od prijímateľa Mesto Trebišov z dôvodu zmeny 
rozpočtu). 
 
Spolu bolo 29 projektov finančne ukončených (MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ BYSTRICA, 
s.r.o., Mestská časť Bratislava – Karlova Ves, FC Petržalka, družstvo, Mestská časť Bratislava – Petržalka,  
Mesto Martin, Obec Dolná Súča, Mesto Malacky, MŠK Žilina, a.s., Partizán Bardejov BŠK a.s., Obec Valaliky, 
FC TATRAN Prešov, a.s., Mesto Banská Bystrica, Mesto Piešťany, Mesto Sereď, Trnavský samosprávny 
kraj, Mesto Topoľčany, Mesto Stupava, Mesto Stropkov, Súkromná stredná športová škola ELBA, 
Smetanova 2, Prešov, "Nadácia deti, kone a golf", Mesto Šamorín, Mesto Poprad, Obec Borský Mikuláš, 
SLOBYTERM, spol. s.r.o., Obec Malcov, Obec Solčany, Mesto Tornaľa, DAC ARÉNA, a.s. a FC ŠTK 1914 
ŠAMORÍN, a.s.) 
 
Pre športovú infraštruktúru národného významu (ŠINV) bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma 
vo výške 1 911 029,44 Eur pre prijímateľov:  

- Mesto Trenčín - 80% z príspevku - 911 029,44 Eur 
- Mesto Košice - 80% z príspevku - 1 000 000,00 Eur 

a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných 100 % z príspevku vo výške 99 
135,67 Eur dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu výšku 2 010 165,11 Eur. Mestu Trenčín bola 
poskytnutá aj zvyšná časť príspevku - 2. platba vo výške 227 757,36 Eur, Mestu Košice bola poskytnutá aj 
zvyšná časť príspevku - 2.platba vo výške 250 000,00 Eur dňa 12.10.2023, a teda spolu na ŠINV bola 
poskytnutá suma vo výške 2 487 922,47 Eur.  

 

Spolu 80 prijímateľov Celkom poskytnuté ku dňu 

07.12.2023 

19 565 479,17 Eur 
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3 prijímatelia ( ŠINV) Celkom poskytnuté ku dňu 

07.12.2023  

2 487 922,47 Eur 

 
Následne slovo odovzdala projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, aby bližšie informoval 
o avizovanom zmenovom konaní. 
 
 
Zmenové konania 
 
154 - ŠPORTOM PRE VŠETKÝCH - Rekonštrukcia umelej futbalovej trávy Zvolen 

Dňa 23.11.2023 bola do kancelárie FNPŠ doručená žiadosť o zmenu spôsobu spolufinancovania projektu (príloha 
v priečinku). V žiadosti prijímateľ upresňuje pôvod vlastných zdrojov spolufinancovania projektu, ktoré boli na účet 
prijímateľa poukázané počas realizácie projektu, a ktoré sú v nesúlade s preukázaním zabezpečeného 
spolufinancovania v žiadosti. 
 
Po preskúmaní predložených dokladov, má kancelária FNPŠ za to, že postup prijímateľa pri zabezpečovaní 
vlastných zdrojov spolufinancovania nie je v rozpore s podmienkami výzvy, zmluvy o príspevku a usmernenia 
k vyúčtovaniu, a preto nemá voči žiadosti prijímateľa výhrady. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu spôsobu 
spolufinancovania v rámci žiadosti č. 154 (ŠPORTOM PRE VŠETKÝCH) predloženej v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004  a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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9. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002  
 
Bod programu uviedol predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informovala prítomných členov SR FNPŠ, že nie je predložené žiadne zmenové konanie a 
ďalej informovala o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých projektov podporených v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 (ďalej len „výzva č. 2022/002“): 
 

- 199 podaných žiadostí,  

- 170 žiadostí ohodnotených, 

- 85 žiadostí schválených, 

- 85 žiadostí neschválených. 

Aktuálny stav zazmluvnenia k 07.12.2023: 

- zaslaný návrh zmluvy na podpis: 1 

- účinné zmluvy: 76  

 Názov prijímateľa  Názov prijímateľa 

1. Obec Moravany nad Váhom 34. Mesto Holíč 

2. Obec Heľpa 35. Mesto Revúca 

3. Obec Báb 36. Obec Bojničky 

4. Vitality park s.r.o. 37. Jazdecký klub Masarykov Dvor 

5. Obec Zuberec 38. Mesto Kolárovo 

6. Slovenský kord, 39. Obec Podlužany 

7. PM PLUS s.r.o. 40. Obec Bešeňová 

8. Mesto Topoľčany 41. Mestská časť Bratislava - Petržalka 

9. Mestská časť Bratislava - Karlova Ves 42. Mesto Krásno nad Kysucou 

10. Obec Čakajovce 43. Obec Vysoká nad Kysucou 

11. Žilinská univerzita 44. MŠK IUVENTA Michalovce o.z. 

12. Patrik s.r.o. 45. Mesto Dubnica nad Váhom 

13. Obec Dubník 46. Mesto Vrútky 

14. Obec Častkovce 47. Mesto Hurbanovo 

15. TK Petržalka 48. Nitriansky samosprávny kraj 

16. Obec Horné Srnie 49. ŠK DUNAJ spol. S.r.o. 

17. Obec Rovinka 50. Obec Oravská Lesná 

18. Obec Kapušany 51. Športové zariadenia Petržalky 

19. Obec Sekule 52. Obec Šoporňa 

20. Mesto Piešťany 53. Obec Zemné 

21. Obec Veľké Kostoľany 54. ŠportPark Kopčianska s.r.o. 

22. Mesto Šahy 55. PKM Hriňová s.r.o. 

23. Mesto Prešov 56. Mesto Partizánske 

24. Obec Dolná Súča 57. Mesto Martin 

25. Obec Preseľany 58. Mesto Martin 
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26. Mesto Prievidza 59. Mesto Banská Štiavnica 

27. Mesto Tvrdošín 57. Mesto Martin 

28 Obec Pusté Čemerné 58. Mesto Martin 

29. Mestské športové zariadenia 59. Mesto Banská Štiavnica 

30. Obec Skalité 60. Trinity Sport Club 

31. Obec Ľubeľa 61. Obec Bernolákovo 

32. Mesto Brezová pod Bradlom 62. Obec Kokava nad Rimavicou 

33. Obec Hankovce 63. MČ Bratislava - Rača 

64. Obec Uhrovec 71. Obec Lysá pod Makytou 

65. Obec Terchová 72. Mesto Svidník 

66. Mesto Košice 73. Mesto Rožňava 

67. Obec Klin 74. Trnavský samosprávny kraj 

68. Jazdecký klub Detva 75. Mesto Bardejov 

69. Mesto Pezinok 76. DAC Academy a.s. 

70. MŠK Žilina a.s.   

 

Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu: 

 
Informácia o platbách:  
 
V termíne do 02.11.2023 bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške 16 318 920,62 Eur € 
spolu pre 65 prijímateľov: 

Prijímateľ Suma 

Patrik s.r.o.  110 170,40 €  

Žilinská univerzita v Žiline  264 510,61 €  

Mesto Piešťany  382 258,38 €  

Vitality park, s.r.o.  221 583,20 €  

Obec Brusno    71 895,12 €  

Mestská časť Bratislava - Rača  518 784,58 €  

Obec Kokava nad Rimavicou    51 542,40 €  

Nitriansky samosprávny kraj  229 600,00 €  

Mesto Tvrdošín  270 167,47 €  

Mesto Dubnica nad Váhom  134 921,53 €  

Mesto Vrútky  131 195,91 €  

Mesto Partizánske  669 728,02 €  

Mesto Holíč    90 760,80 €  

ŠportPark Kopčianska s.r.o.  880 000,00 €  

Mesto Prešov  200 231,66 €  

Mesto Martin  736 337,24 €  

Obec Pusté Čemerné    63 672,00 €  

Obec Vysoká nad Kysucou  100 586,40 €  

Obec Ľubeľa    79 472,00 €  

Obec Bešeňová  168 000,00 €  

Mesto Revúca    85 722,40 €  
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Obec Oravská Lesná  118 245,60 €  

Mestská časť Bratislava - Petržalka  749 976,72 €  

Športové zariadenia Petržalky, s. r. o.  271 704,20 €  

Mesto Brezová pod Bradlom  100 775,20 €  

Mesto Krásno nad Kysucou  520 984,97 €  

Obec Skalité  117 667,20 €  

Obec Preseľany  231 902,69 €  

Obec Dolná Súča    95 411,40 €  

Jazdecký klub Masarykov Dvor  799 222,47 €  

Obec Bojničky    93 107,20 €  

Obec Hankovce    57 869,42 €  

Obec Uhrovec    72 760,71 €  

Mestský športový klub IUVENTA Michalovce o.z.  274 568,30 €  

Mesto Hurbanovo    57 016,20 €  

Trinity Sport Club  288 000,00 €  

Obec Zemné    67 210,27 €  

Obec Podlužany    56 379,89 €  

Mestské športové zariadenia, s.r.o.  880 000,00 €  

Obec Bernolákovo  776 603,35 €  

Mesto Banská Štiavnica  543 810,40 €  

PKM HRIŇOVÁ s.r.o.  637 600,00 €  

ŠK DUNAJ, spol. s r.o.  109 214,00 €  

Mesto Kolárovo  226 708,34 €  

Obec Terchová  103 183,75 €  

Mesto Prievidza    64 360,77 €  

Obec Šoporňa  298 011,87 € 

Mesto Pezinok 190 097,82 €  

Mesto Svidník 334 400,00 €  

Mesto Košice 304 951,10 €  

Jazdecký klub Detva 330 846,54 €  

MŠK Žilina, a.s. 165 732,32 €  

Obec Klin 174 347,16 €  

Mesto Rožňava 727 089,94 €  

Obec Lysá pod Makytou 755 878,90 € 

  

CELKOM 19 302 264,41 € 

 
V termíne do 07.12.2023 bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške 19 302 264,41 Eur 
spolu pre 73 prijímateľov. 
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková ďalej informovala o tom, 

čo avizovala aj v predchádzajúcom bode, že na poslednom zasadnutí SR FNPŠ bolo schválené Usmernenie 

k vyúčtovaniu príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 2022/002 „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry a už zopár prijímateľov začalo s procesom predkladania vyúčtovania v rámci 

tejto výzvy.  
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci 
člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o tejto ďalšej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
  
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
10. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU V RÁMCI PROGRAMU 
„VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2023/001 
A) INFORMÁCIA K PRÍPRAVE NOVELIZÁCIE SCHÉMY ŠTÁTNEJ POMOCI NA ÝSTAVBU, 
REKONŠTRUKCIU A MODERNIZÁCIU ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY POSKYTOVANEJ V SLOVENSKEJ 
REPUBLIKE PROSTREDNÍCTVOM FONDU NA PODPORU ŠPORTU Č. SA. 105916 B) ZRIADENIE 
ODBORNEJ KOMISIE „ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA“ C) SCHVAĽOVANIE SPÔSOBU KREOVANIA 
ČLENOV ODBORNEJ KOMISIE „ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA“ A VYHLÁSENIE VÝBEROVÉHO 
KONANIA NA ČLENOV ODBORNEJ KOMISIE D) PREROKOVANIE NÁVRHU NA ZMENU A DOPLNENIE 
VÝZVY 
 
Bod programu uviedol predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo prvému 
zo spracovateľov materiálu k tomuto bodu, a to opäť koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie 
FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informoval prítomných členov SR FNPŠ o aktuálnom stave výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 (ďalej len „výzva č. 2023/001“). Ako uviedla, kancelárii FNPŠ už sú 
adresované v týchto dňoch žiadosti a dopyty na bližšie informácie k výzve č. 2023/001. Prebieha príprava 
registračného systému fnps.egrant.sk na predkladanie žiadostí. Ďalej informovala, že do materiálu zahrnuli aj návrh 
na prerokovanie návrhu dodatku č. 1 k výzve č. 2023/001 a odprezentovala navrhované zmeny a doplnenia v rámci 
výzvy č. 2023/001. Zmeny oproti pôvodnému zneniu zo dňa 15.11.2023 sú nasledovné: 
 
2. Bod č. 10 ods. 4 písm. f): 
Do oprávnených výdavkov sa na účely spolufinancovania započítava, ak to nevylučujú pravidlá poskytovania 
štátnej pomoci, aj výdavky na obstaranie pozemku pre výstavbu športovej infraštruktúry, maximálne však vo výške 
10 % z oprávnených výdavkov projektu; hodnota pozemku bude určená na základe znaleckého posudku, ktorý si 
dá žiadateľ vypracovať na vlastné náklady, 
 
Stanovisko kancelárie FNPŠ: 
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Písmeno f) navrhujeme vypustiť z dôvodu, že SR FNPŠ prijala konsenzus a obstaranie pozemkov vyčleniť z výzvy 
ešte pri prvotnom schvaľovaní textu výzvy. Obstaranie pozemkov je uvedené v bode 11 výzvy medzi 
neoprávnenými výdavkami. Z tohto dôvodu je potrebná úprava aj bodu 10 a tento nesúlad opraviť. 
 
3. Bod č. 10 ods. 5 písm. m): 

Oprávnenými výdavkami sú tiež výdavky na zriadenie miesta prvej pomoci a obstaranie AED defibrilátora. 
 
Stanovisko kancelárie FNPŠ: 
Doplnenie vyplýva z návrhu projektového oddelenia a taktiež dopytov zo strany žiadateľov. V rámci dotácií 
na športovú infraštruktúru je aj v rámci výziev iných organizácií do oprávnených výdavkov začlenený aj výdavok 
na zriadenie miest prvej pomoci a obstaranie AED defibrilátora, z tohto dôvodu navrhujeme doplnenie oprávnených 
výdavkov o písmeno m).  
 
Ďalej koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková zhrnula, že 
uvedené dávajú zatiaľ len na prerokovanie, na oboznámenie sa členom SR FNPŠ s touto problematikou a tiež, 
že v rámci kancelárie FNPŠ sa zhodli, že dodatok bude vyhotovený až v čase, keď bude zrejmý návrh štátneho 
rozpočtu a bude jasné, s akou alokáciou, resp. jej navýšením počítať, aby sme pristúpili k dodatkovaniu výzvy 
č. 2023/001 len raz. Záverom zhrnula, že doposiaľ doručené dopyty k obstarávaniu pozemkov a ich oprávnenosti 
alebo neoprávnenosti budú komunikovať prostredníctvom často kladených otázok, ktoré sú už pripravené a chceli 
by ich zverejniť ešte pred nadchádzajúcimi sviatkami. 
 
O slovo požiadal aj projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga a spolu s koordinátorkou procesov 
a projektovou manažérkou p. Silviou Ondrejčákovou a odprezentovali ďalší návrh na zmenu a doplnenie výzvy 
č. 2023/001: 
 
1. Bod č. 10 ods. 3 písm. b): 

Žiadateľ môže použiť príspevok výlučne na financovanie oprávnených výdavkov, ktorými sú výdavky: 
 
b) na obstaranie majetku, ktorý spĺňa kritériá zaradenia do kapitálových výdavkov a súvisí s podporovaným účelom 
(napr. zariadenia nevyhnutne potrebné na prevádzkovanie športovej infraštruktúry alebo na výkon športu v rámci 
príslušnej športovej infraštruktúry), avšak iba za predpokladu, že obstaranie majetku tvorí doplnkovú aktivitu 
v rámci hlavnej aktivity projektu, jeho výška nepresahuje 20 000,00 EUR z celkových oprávnených výdavkov 
projektu. 
 
Pôvodné znenie: 
b) na obstaranie majetku, ktorý spĺňa kritériá zaradenia do kapitálových výdavkov a súvisí s podporovaným účelom 
(napr. zariadenia nevyhnutne potrebné na prevádzkovanie športovej infraštruktúry alebo na výkon športu v rámci 
príslušnej športovej infraštruktúry), avšak iba za predpokladu, že obstaranie majetku tvorí doplnkovú aktivitu 
v rámci hlavnej aktivity projektu, jeho výška nepresahuje 20 % z celkových oprávnených výdavkov projektu. 
 
Stanovisko kancelárie FNPŠ: 
Zmena znenia vychádza zo záverov 45. zasadnutia SR FNPŠ k problematike obstarania hmotného majetku 
z finančných prostriedkov fondu s cieľom účelnosti zaobchádzania s verejnými financiami. Sumu 20 000,00 EUR 
nechávame na zvážení SR FNPŠ. 
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš sa prihlásil o slovo a uviedol, že v rámci kancelárie FNPŠ majú rozdielny názor na posledný prezentovaný 
návrh a odprezentoval svoj rozdielny pohľad na predmetnú vec. V danom prípade je skôr priaznivec myšlienky, že 
dodatok by mal len upresňovať nejaké nedokonalosti, navrhovaná zmena z 20 % z celkových oprávnených 
výdavkov projektu na fixnú čiastku 20 000 EUR je podľa jeho názoru významná zmena, pretože niekto by mohol 
robiť projekt za 1 mil. EUR a 20 % bude môcť dať na niečo a Fond na podporu športu mu to zmení, keď na tom 
pracoval 1 až 2 mesiace, nepríde mu to vhodné. V rámci diskusie sa skôr prihovára za to, aby sa tento bod 
nezmenil, ale kolegovia z kancelárie FNPŠ tu navnímali z predošlých zasadnutí SR FNPŠ, že je to téma, o ktorej 
bola diskusia. Do toho vstúpil predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a opýtal sa, či ide o prednesený návrh 
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na zmenu. Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková uviedla, že 
tento návrh na zmenu preberali aj s projektovým manažérom pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne povereným 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavom Jenčušom. Na uvedené reagoval projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a uviedol, že to v rámci 
kancelárie FNPŠ preberali, ale že to neuzavreli a nechali to otvorené.  

Predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek na prednesené uviedol a možno bude teraz smerovať menšiu mieru 
kritiky na stranu kancelárie FNPŠ, ale bol by rád a bude to hovoriť aj v mene podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora 
Asványi, aby sa na zasadnutie SR FNPŠ predkladali návrhy už na ujasnené a odkomunikované veci. Ďalej sa 
opýtal, či tam je časový priestor, v závislosti od schválenia plánu zasadnutí SR FNPŠ, na jeho doplnenie povedzme 
koncom januára 2024 alebo to už je príliš neskoro vzhľadom na termín predkladania žiadostí o príspevok na projekt. 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková reagovala a položenú 
otázku a podľa názoru kancelárie FNPŠ by to už bol veľmi krátky čas na to, aby sa žiadateľ s touto zmenou 
oboznámil. Ako ďalšiu možnosť, na ktorú sa predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek opýtal, bolo uskutočniť 
k tomu hlasovanie „per rollam“ už na konkrétny návrh. Dôležité je, aby v rámci kancelárie FNPŠ bol jednotný názor 
na daný návrh a našla sa spoločne zhoda. Následne požiadal aj členov SR FNPŠ, aby sa k tomuto návrhu vyjadrili.  
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška uviedol, že pokiaľ upravujeme oprávnené výdavky, tak by sme 
mali o tom rozhodnúť čo najskôr. Podľa jeho názoru v termíne prvého zasadnutia SR FNPŠ v roku 2024 dňa 08.02. 
navrhnutého v predloženom pláne zasadnutí na 1. polrok 2024, to bude už neskoro. Za neho môžu byť pokojne aj 
dva dodatky, jeden predložený na toto zasadnutie a druhý s alokáciou. Na to koordinátorka procesov a projektová 
manažérka kancelárie SR FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková uviedla, že z uvedeného dôvodu s týmto návrhom prišli a 
chceli túto tému otvoriť. Osobne to konzultovala aj s projektovým manažérom pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne 
povereným riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavom Jenčušom a on vravel, že majú materiál predložiť v takom 
znení v akom je. Materiál na zasadnutie k tomuto bodu programu videl, preto to ako spracovatelia materiálu 
zahrnuli a predložili na dnešné rokovanie SR FNPŠ.  
 
Predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek zhrnul, že zámerom je byť jednotnosť kancelárie FNPŠ 
pri predkladaných návrhoch, čo vníma ako kľúčové, a to platí aj pre projektového manažéra pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ a dočasne povereného riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša. Na uvedené reagoval projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a 
podotkol, že v zásade sú niektoré veci, ktoré diskutujeme na zasadnutiach SR FNPŠ. Predmetná vec bola témou 
na predošlých zasadnutiach SR FNPŠ, či áno či nie. Kancelária FNPŠ na ňu zareagovala, a z uvedeného dôvodu 
ju aj otvorenú predniesli. Doteraz bola táto podmienka obmedzená percentuálne na 20 % a boli sme spokojní. 
Na zasadnutí SR FNPŠ vznikli nejaké otázky, či je to správne, preto reakcia na to bol predložený návrh – 
obmedzenie to fixnou sumou na 20-tisíc EUR, 30-tisíc EUR, 50-tisíc EUR alebo na percentuálne. Následne sa 
viedla krátka diskusia ohľadom nákupov kosačiek, strojov, v rámci spomínaných 20 %. Projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš následne doplnil, 
že začalo to byť témou, či konkrétnemu prijímateľovi príspevku v rámci výzvy č. 2022/002 to máme dovoliť 
vzhľadom na predloženú žiadosť. Následne boli reakcie na uvedené, či túto podmienku ponechať, obmedziť fixne 
alebo znížiť percento na 10 %, možnosti sú rôzne. Ak SR FNPŠ už niečo schválila a je to vonku, meniť podmienky 
za behu sa mu nezdá dobré. Podľa jeho názoru sa to môže zmeniť do ďalšej výzvy, ale v tejto by to ponechal tak 
ako to bolo schválené.  
 
Členovia SR FNPS následne s predneseným odôvodnením súhlasili, a teda prípadne upraviť dotknutú podmienku 
uvedenú v bode 10 ods. 3 písm. b) výzvy č. 2023/001 až v nasledujúcej výzve vyhlásenej Fondom na podporu 
športu.  
 
Následne sa viedla krátka diskusia, kde si spoločne členovia SR FNPŠ ozrejmili, ktoré navrhnuté zmeny sú 
nesporné a jediná sporná ostala práve diskutovaná úprava podmienky uvedenej v bode č. 10 ods. 3 písm. b) výzvy 
č. 2023/001, ktorá bola z predloženého návrhu zmien a doplnení výzvy č. 2023/001 vypustená priamo na zasadnutí.  
K oprávneným a neoprávneným výdavkom sa opýtal člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek, že sám obdobnú otázku dostal 
z Podbrezovej, kde pôsobí subjekt, ktorý je majstrom sveta v kolkoch. Otázka spočívala v tom, že bowlingová dráha 
je vylúčená ako oprávnená v rámci výzvy č. 2023/001, avšak v prípade kolkov ide o iný druh športu, a teda či by 
bola ich prípadná žiadosť o výstavbu, modernizáciu alebo rekonštrukciu kolkovej dráhy uznaná ako oprávnená. 
Ďalej dodal, že bol na to dopýtaný z dôvodu, že spomínaný subjekt chce podať žiadosť o príspevok na projekt, a 
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aby vedel im odpovedať. Analogicky ide o veľmi podobnú dráhu, ale iný druh športu. O predmetnej veci sa viedla 
krátka diskusia o podobnosti dráh, športov, bez zrejmého záveru.  
 
V krátkosti sa pristavili ešte pri vymedzení podmienky uvedenej v bode 10 ods. 3 písm. b) výzvy č. 2023/001, koľko 
to maximálne predstavuje a nakoniec sa zhodli na tom, že dotknutý bod sa v tej časti nezmení a predsedajúci člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek opätovne zdôraznil a požiadal, aby sa na zasadnutia SR FNPŠ predkladali jednotne 
odkomunikované návrhy. S členmi SR FNPŠ sa zhodli, že o zvyšných návrhoch budú hlasovať už na tomto 
zasadnutí a predložený návrh dodatku č. 1 výzvy č. 2023/001 schvália v znení zmien predložených priamo 
na zasadnutí. 
 
Následne sa projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. 
Radoslav Jenčuš ujal slova a informoval o príprave novelizácie Schémy štátnej pomoci na výstavbu, rekonštrukciu 
a modernizáciu športovej infraštruktúry poskytovanej v Slovenskej republike prostredníctvom Fondu na podporu 
športu č. SA. 105916. Z hľadiska témy štátnej pomoci sú infraštruktúrne výzvy pokryté spomenutou schémou 
štátnej pomoci. V budúcom roku, keďže došlo k zmene pravidiel štátnej pomoci, vypracujeme novú schému štátnej 
pomoci, ale momentálne právne oddelenie kancelárie FNPŠ predložilo návrh na predĺženie platnosti súčasnej 
schémy PMÚ SR. Akurát v deň zasadnutia prišlo stanovisko od PMÚ SR, že návrh novelizácie Schémy štátnej 
pomoci na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry poskytovanej v Slovenskej republike 
prostredníctvom Fondu na podporu športu č. SA. 105916 je v súlade s pravidlami Európskej Únie a vnútroštátnymi 
predpismi. Do konca roka 2023 je potrebné jej zverejnenie v Obchodnom vestníku, pre nadobudnutie účinnosti. 
Ďalej projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš pokračoval a uviedol, že zákon o fonde nám zmenili v minulom volebnom období tak, že odborné komisie 
zriadené na posudzovanie žiadostí, ktoré sme mali stáleho charakteru, podľa aktuálne platnej právnej úpravy 
po každej výzve zaniknú a musíme zriaďovať nové, takže na výzvu č. 2023/001, ktorú sme vyhlásili je znova 
v materiáloch predložený návrh na vyhlásenie nového výberového konania. V zásade je veľmi podobné 
predchádzajúcemu výberovému konaniu, zmenilo sa iba pár detailov. V časti, kde boli len športoví manažéri 
vzdelaním, sa upravilo na akékoľvek manažérske vzdelanie. Požadovaný počet členov odbornej komisie je zatiaľ 
nastavený na 10 až 16 členov, ale záležať bude od počtu projektov na hodnotenie a podľa toho sa nastaví 
postupová čiara. Pri predkladaní kandidátov na vymenovanie na zasadnutie SR FNPŠ, bude navrhnutý už 
optimálny počet vrátane podkladov s bodovým hodnotením a vyhodnotením celého procesu. Oproti minulému roku 
sa zmenil aj počet hodnotiteľov, kedy boli na tzv. „malú žiadosť“ traja, na „strednú“ štyria a „veľkú“ piati a tentokrát 
sú len traja a štyria. To znamená, že bude aj o niečo menej hodnotení, tak bude možno potrebné aj preto o niečo 
menej členov odbornej komisie - hodnotiteľov.  
 
Následne členovia SR FNPŠ viedli krátku diskusiu o kritériách, s tým, že sú to len detaily oproti minulému 
výberovému procesu, pričom navyše je bodovaná aj skúsenosť v rámci hodnotiaceho procesu z predchádzajúcich 
výziev. Predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek apeloval na prítomných členov SR FNPŠ, keď bude zverejnené 
výberové konanie, aby adresovali na kandidátov, o ktorých majú vedomosť, že by sa odborne hodili do odbornej 
komisie, aby zvážili podanie žiadosti v rámci výberového konania. Kritériá sú predvídateľné, je zrejmé z nich 
odvodiť, koľko vedia získať bodov. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš ešte záverom dodal, že minulý rok bol záujem, boli zástupcovia z atletiky, 
futbalu, stavební inžinieri alebo z para športu a vyskladali veľmi dobrú odbornú komisiu. Predsedajúci člen SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek ešte navrhol s poukazom na chybný údaj v návrhu, aby prešiel návrh na výberové konanie 
ešte jazykovou korektúrou pred vyhlásením na webovej stránke a sociálnych sieťach Fondu na podporu športu. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 

 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/10/2023 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave novelizácie Schémy 

štátnej pomoci na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry poskytovanej 

v Slovenskej republike prostredníctvom Fondu na podporu športu č. SA. 105916. 

 
2. Správna rada Fondu na podporu športu ruší odbornú komisiu „Športová infraštruktúra“ 
na posudzovanie a hodnotenie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 
2022/002. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje zriadenie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 

na posudzovanie a hodnotenie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2023/001, do rozhodnutia o poskytnutí/neposkytnutí príspevku na projekt podpory športu podľa § 12 

a nasl. zákona o fonde. 

 

4. Správna rada Fondu na podporu schvaľuje podpredsedu správnej rady Fondu na podporu športu 

p. Gábora Asványiho za predsedu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ na posudzovanie a 

hodnotenie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 

 

5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh podmienok a spôsobu kreovania členov 

odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a vyhlásenie výberového konania na členov odbornej komisie 

„Športová infraštruktúra“ na posudzovanie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 

 

6. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k výzve na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo: 2023/001 v znení zmien predložených priamo na zasadnutí. 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PLÁNU ZASADNUTÍ SR FNPŠ NA 1. POLROK ROKA 2024 
 
Bod programu uviedol predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že hlavným dôvodom zaradenia 
predmetného bodu do programu je predloženie plánu zasadnutí SR FNPŠ na jeho schválenie, aby sa zasadnutia 
SR FNPŠ uskutočňovali v zmysle vopred schváleného plánu zasadnutí pre zabezpečenie kontinuity a 
systematickosti jednotlivých procesov v rámci Fondu na podporu športu a nastavenia úloh. Uviedol, že ide 
o štandardný postup, kedy sa plánujú zasadnutia SR FNPŠ na nasledujúci polrok a teraz na 1. polrok roka 2024. 
Ďalej uviedol, že vzhľadom k vyhlásenej výzve č. 2023/001 a z dôvodu zasadnutia výkonného výboru SOŠV dňa 
08.02.2024, navrhol, aby bol termín najbližšieho zasadnutia SR FNPS aj vzhľadom na to, že sa začínajú podávať 
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žiadosti o príspevok prostredníctvom registračného systému fnps.egrant.sk od 01.02.2024, zmenu pôvodne 
navrhovaného termínu, a to na 25.01.2024.  
 
V tej súvislosti sa člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek ozval s kolíziou s inou pracovnou povinnosťou v daný deň, tak 
navrhol posunúť termín o nasledujúci deň.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš sa zapojil do diskusie s informáciou, že od 24.01.2024 do 28.01.2024 sa uskutočnia Majstrovstvá Európy 
v biatlone v Osrblí. V nadväznosti na to prebehla krátka diskusia medzi členmi SR FNPŠ a dospeli k záveru, že 
termín 47. zasadnutia SR FNPŠ bol stanovený na dňa 30.01.2024 (utorok), čím sa jednalo o zmenu, predloženú 
priamo na zasadnutí SR FNPŠ, z pôvodne navrhnutého termínu dňa 08.02.2024 a termíny ostatných zasadnutí SR 
FNPŠ (48. – 51. zasadnutie SR FNPŠ) boli schválené podľa predloženého návrhu. 
 

Zasadnutie 

správnej 

rady 

Termín 

zasadnutia 

správnej rady 

Termín 

na predkladani

e materiálov 

Kreovanie 

programu   

47. 30.01.2024 23.01.2024 16.01.2024 

48. 14.03.2024 07.03.2024 29.02.2024 

49. 11.04.2024 04.04.2024 28.03.2024 

50. 23.05.2024 16.05.2024 09.05.2024 

51. 27.06.2024 20.06.2024 13.06.2024 

 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh plánu zasadnutí správnej rady Fondu 
na podporu športu na 1. polrok roka 2024 v znení zmien predložených priamo na zasadnutí. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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12. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a vyzval členov SR FNPŠ predtým, ako sa 
presunú všetci na plánované vianočné posedenie a zhodnotia tento výnimočný rok 2023 aj v prostredí nášho Fondu 
na podporu športu, ak majú nejaké podnety na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich 
spoločne diskutovať.  
 
Prvý sa ujal slova člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a chcel požiadať, aby v januári preverila kancelária FNPŠ projekt 
v obci Habovka vzhľadom na obdržaný podnet. Podľa jeho názoru ide o problém a mali by ako Fond na podporu 
športu zasiahnuť a minimálne zistiť aktuálnu situáciu a možno byť takým mediátorom medzi obcou a základnou 
školou, lebo momentálne sa nová telocvičňa podporená aj z finančných prostriedkov Fondu na podporu športu 
nevyužíva. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš dovysvetlil pre nových členov SR FNPŠ, že ide o projekt, kde relatívne malá obec vybudovala 
veľkú telocvičňu, na čo nás už počas predloženia žiadosti o príspevok člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb upozornil, 
že to podľa jeho názoru nedopadne dobre. Telocvičňa je postavená, ale nechce ju prevádzkovať ani základná 
škola, ktorej ju obec chce zveriť do správy, ani obec, ktorá na to nemá finančné prostriedky. Vo vyzve č. 2020/001 
pravidla boli tak nastavené, že projekt dostal dostatočný počet bodov a uspel v rámci predmetnej výzvy. Starosta 
obce Habovka na tom použil finančné prostriedky na výstavbu tejto telocvične a potom sa dozvedeli, že základná 
škola sa tam má zatvárať. V ďalších výzvach na podporu športovej infraštruktúry sa upravili kritériá, aby výška 
požadovanej sumy v prepočte na obyvateľa mikroregiónu bola tiež bodovaná. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb 
dodal, že v tom čase išlo o prvú výzvu na podporu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie športovej infraštruktúry, 
pôvodne tomu tiež veril, že čo hovoril, že nie je pravda alebo že to nebude pravda. Napriek všetkému si myslí, že 
sa to s mediátorskou pomocou Fondu na podporu športu podarí a teraz má pocit, že je ten čas, aby tam Fond 
na podporu športu zasiahol v dobrom s ľudským rozmerom. 
 
V rámci tohto bodu programu o slovo požiadal aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ 
SR p. Peter Dedík a opýtal sa na návrh rozpočtu Fondu na podporu športu na roky 2024 - 2026, keďže si ho SR 
FNPŠ asi predbežne prešla, kedy sa plánuje schvaľovať, nakoľko DR FNPŠ musí k nemu v zmysle zákona o fonde 
predtým zaujať stanovisko, aby vedeli naplánovať prípadné zasadnutie DR FNPŠ. Projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš odpovedal, že návrh rozpočtu 
Fondu na podporu športu na roky 2024 - 2026 si ešte neprešli, lebo sme nič neukázali. Od 04.12.2023 sa im 
nepodarilo nič pripraviť, a preto ukázal iba čerpanie minuloročného rozpočtu. Návrh rozpočtu Fondu na podporu 
športu  chceli však chceli predložiť na zasadnutie SR FNPŠ dňa 30.01.2024. Po krátkej diskusii sa členovia SR 
FNPŠ zhodli, že aktuálny návrh rozpočtu bude napriek avizovaným zmenám pracovať so sumou 20 mil. EUR 
v zmysle § 22 zákona o fonde a následne sa bude v prípade akejkoľvek zmeny aktualizovať.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/10/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
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Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 

Na záver zasadnutia sa predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

za konštruktívny prístup a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok 

dňa.  

 

 

 

Lukáš Pitek      Silvia Ondrejčáková 
predsedajúci člen správnej rady FNPŠ overovateľka, koordinátorka procesov a projektová 

manažérka kancelárie FNPŠ 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 14. decembra 2023:  

 

Uznesenie č. 1/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 
Uznesenie č. 2/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od podpredsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 

Uznesenie č. 3/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej 

infraštruktúry národného významu na rok 2023.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV „Výstavba 

štadióna FUTBAL TATRAN ARÉNA v Prešove“ schváleného uznesením č. 11/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 08.06.2023 

doručenú prijímateľom FUTBAL TATRAN ARÉNA, s.r.o. dňa 13.12.2023 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu na základe uznesenia č. 8/6/2023 SR FNPŠ bod 8 zo dňa 24.08.2023 

a aktualizovanej žiadosti o príspevok na projekt podpory športu podľa § 15a zákona o fonde predloženej 

žiadateľom AS Trenčín, a.s dňa 11.12.2023 

a) rozhodla o zaradení projektu „Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín“ do zoznamu projektov športovej 

infraštruktúry národného významu,  

b) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín“ ako 

športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 1.000.000,- EUR podľa § 15a ods. 2 zákona 

o fonde, 

c) poveruje podpredsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 

po formálnej kontrole predloženej žiadosti, všetkých potrebných podkladov a stanoviska Protimonopolného 

úradu SR k splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu na základe uznesenia č. 8/6/2023 SR FNPŠ bod 7 zo dňa 24.08.2023 

a aktualizovanej žiadosti o príspevok na projekt podpory športu podľa § 15a zákona o fonde predloženej 

žiadateľom MŠK Žilina, a.s. predloženej dňa 27.11.2023 

a) rozhodla o zaradení projektu „Rekonštrukcia hracej plochy MŠK Žilina“ do zoznamu projektov športovej 

infraštruktúry národného významu,  
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b) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Rekonštrukcia hracej plochy MŠK Žilina“ ako 

športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 999.999,- EUR podľa § 15a ods. 2 zákona 

o fonde, 

c) poveruje podpredsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 

po formálnej kontrole predloženej žiadosti, všetkých potrebných podkladov a stanoviska Protimonopolného 

úradu SR k splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc. 

5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh na spôsob preúčtovania doteraz realizovaných platieb 

v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ (výzva č. 2020/001, výzva 

č. 2021/004 a výzva č. 2022/002) z bežných výdajov na kapitálové výdaje v zmysle predloženého plánu čerpania 

kapitálových výdavkov za obdobie rokov 2022 – 2024 a poveruje kanceláriu FNPŠ zabezpečením všetkých 

potrebných administratívnych krokov k realizácii predloženého návrhu.  

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 

Uznesenie č. 4/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie rozpočtu Fondu na podporu 

športu na rok 2023. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe návrhu Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 

Slovenskej republiky zo dňa 13.09.2023 schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej súťaže 

Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní v Jasnej 2024 v maximálnej výške 766.000 EUR podľa § 15b zákona 

č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu ukladá kancelárii FNPŠ v súčinnosti so zriadenou pracovnou skupinou 

vypracovať návrh kritérií na poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej súťaže podľa § 15b zákona 

č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov, vrátane spôsobu určenia výšky 

príspevku a predložiť ich na zasadnutie SR FNPŠ v mesiaci apríl 2024. 

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 
Uznesenie č. 5/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje v prípade uznesenia č. 6/9/2022 zo dňa 08.12.2022 v časti 

legislatívny plán úpravu termínu splnenia uznesenia do 30.09.2024. 

T: do 30.09.2024 

Z: Gábor Asványi 

 
Uznesenie č. 6/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave čerpania rozpočtu Fondu 

na podporu športu v roku 2023.   

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 
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Uznesenie č. 7/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy 

v rámci žiadosti č. 41 (mesto Spišské Vlachy) predložených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 
Uznesenie č. 8/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu spôsobu spolufinancovania 

v rámci žiadosti č. 154 (ŠPORTOM PRE VŠETKÝCH) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ č. 2021/004  a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 
Uznesenie č. 9/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2022/002.  

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 
Uznesenie č. 10/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave novelizácie Schémy štátnej 

pomoci na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry poskytovanej v Slovenskej republike 

prostredníctvom Fondu na podporu športu č. SA. 105916.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu ruší odbornú komisiu „Športová infraštruktúra“ na posudzovanie a 

hodnotenie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje zriadenie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 

na posudzovanie a hodnotenie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
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príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001, 

do rozhodnutia o poskytnutí/neposkytnutí príspevku na projekt podpory športu podľa § 12 a nasl. zákona o fonde. 

4. Správna rada Fondu na podporu schvaľuje podpredsedu správnej rady Fondu na podporu športu p. Gábora 

Asványiho za predsedu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ na posudzovanie a hodnotenie predložených 

žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 

5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh podmienok a spôsobu kreovania členov odbornej 

komisie „Športová infraštruktúra“ a vyhlásenie výberového konania na členov odbornej komisie „Športová 

infraštruktúra“ na posudzovanie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 

6. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k výzve na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2023/001 v znení zmien predložených priamo na zasadnutí. 

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 

Uznesenie č. 11/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu 

na 1. polrok roka 2024 v znení zmien predložených priamo na zasadnutí. 

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 

Uznesenie č. 12/10/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky. 

T: ihneď 

Z: Gábor Asványi 

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:   14. december 2023 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava  (sála č. 2) 

 

Priezvisko a meno             Podpis 

Asványi Gábor online 

Krnáč Jozef  

Greguška Ivan  

Dráb Miroslav  

Pitek Lukáš  

Lažo Miroslav  

Hrbek Patrik  

Božik Jozef  

Záhončík Ján  

Pivovarník Ján  

  

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 14.12.2023 v sídle Fondu na podporu 

športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Dedík Peter 

(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Ondrejčáková Silvia  

6. Noga Michal  

7. Križan Ladislav  

8. Krišanda Ján, Mgr.  
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9. Mlynarčíková Michaela, Mgr.  

10.   

11.   

12.   

13.   

14.   

15.   

16.   

17.   

18.   

 


